
  

Wijkagent duikt graag 
de buurt in pagina   12-13
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gijs van Mierlo 
woont in de wijk 
Hazenkamp en  
is advocaat ar-
beidsrecht. Hij
schrijft graag 
over wat hij in 
zijn werk zoal 
meemaakt.

De zomervakantie staat voor de deur. Tijd dus voor een stukje over 
vakantiedagen. 

Iedereen met een arbeidsovereenkomst heeft recht op vakantieda
gen. Dat zijn dagen waarop een werknemer niet hoeft te werken, 
maar wel recht heeft op loon. Zorg dat u in ieder geval de wettelijke 
vakantiedagen op tijd opneemt. Deze komen namelijk te vervallen 
na een halfjaar na afloop van het jaar waarin deze vakantiedagen 
zijn opgebouwd.

Ook een zieke werknemer kan vakantiedagen opnemen, tenzij hij 
zo ziek is dat hij om deze reden niet in staat is vakantie te nemen. 
Tijdens ziekte bouwt een arbeidsongeschikte werknemer vakantie

dagen op tot twee jaar na het begin van de ziekte. Is de werknemer 
na twee jaar nog steeds ziek, dan heeft hij geen recht meer op loon 
en stopt ook de opbouw van de vakantiedagen. Het komt geregeld 
voor dat vanaf dat moment de werknemer nog vakantiedagen 
open heeft staan. Hij of zij kan die vakantiedagen dan alsnog opne
men. De werkgever is verplicht over die dagen aan de werknemer 
het loon inclusief de vakantietoeslag te betalen. 

Zit u in zo’n situatie, houd er dan rekening mee dat u nog vijf jaar 
het recht heeft om vakantiedagen op te nemen in ruil voor salaris, 
gerekend vanaf het jaar, volgend op het jaar waarin die vakantie
dagen zijn opgebouwd.

Vakantiedagen opnemen, hoe werkt dat?

Dit artikel is tot stand gekomen op initiatief van, en in  samen  - 
werking met Brunet Advocaten.

Kom langs in onze bakkerijwinkel of op www.streekbakkerjorrit.nl | Thijmstraat 119 | 6531 CP Nijmegen | 024 737 04 83

HEERLIJKE 
CULINAIRE PIZZA 
UIT DE HOUTOVEN*

KOM JE DE 
VIERDAAGSE
INTOCHT VIEREN?

Vrijdag 20 juli, 11.00–19.00 uur, 
Thijmstraat 119, vóór de winkel,  
200 meter van de Via Gladiola.

*Traditie sinds 2016 ;-)

Mocht u vragen hebben over de opbouw en/of uitbetaling 
van vakantiedagen dan staan de arbeidsrechtspecialisten van 
Brunet Advocaten u graag te woord. Voor meer informatie zie 
www.brunet.nl.



3

COLOFON 
Email: info@hartvannnijmegen.nu Web: www.hartvannijmegen.nu 
Volg ons ook op            Hart van Nijmegen

Hart van Nijmegen is het magazine voor de 18.000 inwoners van NijmegenMidden, het stadsdeel dat 
bestaat uit de wijken Hazenkamp, St. Anna, Heijendaal, Nije Veld en Goffert. Hart van Nijmegen verschijnt 
zes keer per jaar in een oplage van 8.000 exemplaren. Het blad wordt huisaanhuis bezorgd en op vrijwil
lige basis gemaakt door professionele journalisten, tekstschrijvers en fotografen uit NijmegenMidden. 
Hart van Nijmegen ontvangt een bijdrage uit het budget wijkactiviteiten/ bewonersinitiatieven van de 
gemeente Nijmegen. 

Hoofdredacteur: Elvi van Wijk, Hazenkampseweg 21 6531 NB Nijmegen (tevens correspondentieadres 
Hart van Nijmegen), tel: 06 553 400 08, info@hartvannijmegen.nu

Adverteren: Huberdien Hornikx: 024 356 61 09 / huberdien@hartvannijmegen.nu

Eindredactie: Ypie Veenstra. Vormgeving: Wilke Zomerveld. Redactie: DirkJan Burgersdijk, Tefke van 
Dijk, Piet Hieltjes, Eef van Hout, Roeland Loosen, Ypie Veenstra, Henk Verhagen, Ronald Spaak en Elvi van 
Wijk. Financiën: Floor Luiten, Administratiekantoor Luiten. Drukker: Drukker Hendrix in Peer, België. 
Klachten over de bezorging kunnen worden doorgegeven aan bezorging@hartvannijmegen.nu 

Foto voorkant: Vincent Moll. Voor Hart van Nijmegen sprong wijkagent Olaf Kakerissa van de hoge.

Volgende nummer: kopij vόόr vrijdag 31 augustus 2018, verspreiding 22 en 23 september 2018.

Beste lezer,

U heeft de laatste Hart van Nijmegen voor de zomer in handen. Een num
mer met opvallend veel aandacht voor het groen om ons heen. Misschien 
ook wel logisch met alles wat nu in bloei staat.
     De coverfoto danken we dit keer aan aan redacteur DirkJan Burgers
dijk  wij noemen hem ook wel eens ons geheime wapen  en fotograaf 
Vincent Moll. Zij kregen wijkagent Olaf Kakerissa zo ver dat hij voor Hart 
van Nijmegen  het Goffertzwembad in dook, in uniform. Wat daar de achter
grond van is, leest u op pagina 1213. 
     Verder leest u in dit nummer over de ontwikkeling van het oude 
 Doornroosje. Dit monumentale pand aan de Groenewoudseweg wordt 
omgetoverd tot een broedplaats voor muzikaal talent. En daar kunt u 
medeeigenaar van worden. Lees hoe op pagina 45.
     Bovendien brengen we u op de hoogte van het laatste nieuws over het 
Gofferttreintje, de verhuizing van de Albert Heijn aan de Groenestraat en 
de renovatie van de Kolping. Nog meer daarover leest u in het krantje van 
Talis dat u bij dit nummer vindt. 
     Maar vooral wensen wij u een fijne zomer. Of u nu weggaat of thuis 
blijft, doorwerkt of vrij neemt; heb een mooie tijd. U hoort weer van ons in 
september!

Vriendelijke groet,
Elvi van Wijk, hoofdredacteur Hart van Nijmegen

Elvi van Wijk
(hoofd)redacteur
elvivanwijk.com

Ypie Veenstra
(eind)redacteur
bureauheyendaal.nl

Huberdien Hornikx
acquisiteur
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Tefke van Dijk
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Piet Hieltjes
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Henk Verhagen
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Vincent Moll
fotograaf
vincentmollfotografie.nl

Els Baltjes
fotograaf
eb-fotoart.nl

Jantien van Dam
hondenfotograaf
dehondenfotograaf-
nijmegen.nl
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Van oud Doornroosjepand naar muzikale broedplaats

Wie het een beetje heeft gevolgd, weet inmiddels dat het monumentale 

pand van doornroosje aan de groenewoudseweg wordt omgetoverd tot 

een broedplaats voor muzikaal talent. Met als naam: de basis. Met de 

aankoop en renovatie is wel een flink bedrag gemoeid: zo’n 2,5 miljoen 

euro. Om dit investeringsbedrag bij elkaar te krijgen, hebben de circa 

dertig cultureel ondernemers die in het pand gaan werken, de hulp van 

het publiek ingeschakeld. tijdens twee open dagen in juni konden zij de 

plannen van dichtbij bewonderen, rondkijken en vragen stellen. 

en investeren natuurlijk.

Paul van Buul op de trap naar de voormalige garderobe

De Basis opent deuren en vraagt  muziekliefhebbers te investeren
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Van oud Doornroosjepand naar muzikale broedplaats

orspronkelijk kwam het idee voor De Basis vanuit 
de Nijmeegse bands Waltzburg, Black Bottle Riot 
en De Staat, die het tijd vonden voor een vaste lo
catie. De broedplaats kan volgens hen een nieuwe 
impuls betekenen voor Nijmegen als muziekstad, 

maar ook voor reeds actieve bands en opkomende nieuwe arties
ten die nog niet zo actief 
zijn in Nijmegen. “Als begin
nende muzikanten hebben 
wij enorm geluk gehad om 
op het juiste moment tegen 
de juiste mensen aan te 
lopen,” aldus zanger Torre 
Florim van De Staat. “Qua oefenruimte konden we steeds ergens 
terecht, maar het was steeds tijdelijk, bijvoorbeeld antikraak. We 
moesten vaak verhuizen en het was telkens afwachten waar we 
terechtkwamen en hoe de nieuwe ruimte zou zijn.”

Meer dan een oefenruimte
De Basis moet echter meer zijn dan een vaste oefenruimte. “Het 
moet ook een plaats zijn voor ondernemers, voor samenwerking 
en uitwisseling,” aldus Paul van Buul, bestuurslid van De Basis. 
“Bands kunnen hier niet achter gesloten deuren komen spe
len. Ze moeten de deuren juist opengooien en ook bij andere 
muzikanten gaan kijken.” In de impressies van De Basis staan niet 
alleen een oefenruimte en studio’s ingetekend, maar ook twaalf 
overnachtingsplekken voor bands, opslag van hun instrumenten 
en een plek waar ze hun bus veilig kunnen neerzetten. De plan
nen zijn inmiddels in een vergevorderd stadium. De tekeningen 
zijn klaar, de gemeente is akkoord en het bestemmingsplan is 
rond.
     Nu het geld nog. Dat moet van muziekliefhebbers komen, 
want beginnende muzikanten hebben over het algemeen weinig 
geld. Dat gaat zitten in instrumenten, huur van oefenruimtes, 
vervoer als ze een keer kunnen optreden en als ze dan al iets 
verdienen gaat het op aan overnachtingen. Inmiddels is de helft 
van het benodigde bedrag binnengebracht door tien grote 
geldschieters en voor de andere helft worden aandelen verkocht 
aan het grote publiek. Tijdens de eerste open dag waren er al 
behoorlijk wat mensen die hun pinpas trokken en een investe
ring deden.

Beleg op de boterham
Mensen hebben verschillende redenen om te investeren. “Al
lereerst zodat het pand van het oude Doornroosje bewaard 
blijft als cultureel erfgoed,” vertelt buurtbewoner Heyta Melssen. 
“Daarnaast vind ik het plan zowel eenvoudig als geniaal. Een van 
de mooie dingen van De Basis is dat gebruikers zich met elkaar 
moeten bemoeien, bij elkaar gaan kijken en mogelijk zelfs sa

menwerken. Bovendien kunnen beginnende bands hulp krijgen 
bij praktische zaken. Want muziek maken is leuk, maar eigenlijk 
is het ideaal dat muzikanten daar ook van kunnen leven, of in elk 
geval beleg op hun boterham verdienen.”
     Voor 250 euro krijgen de investeerders een handgeschreven 
certificaat en een speciaal voor de gelegenheid gebrouwen 

biertje van brouwerij 
Oersoep. “Natuurlijk staat 
er ook iets tegenover,” al
dus Heyta. “Als certificaat
houder ben ik welkom in 
de bar en kan ik opna
mes of besloten sessies 

bijwonen. Bijvoorbeeld van een band die heeft opgetreden in 
Doornroosje en daarna in De Basis overnacht, ook dat is moge
lijk.” Het is hoe dan ook bijzonder om nog eens rond te lopen in 
het oude Doornroosje, waar nu nog zo weinig lijkt veranderd. Als 
de plannen worden uitgevoerd komt daar wel verandering in. Al 
geeft Van Buul aan dat ze de ziel van het gebouw zoveel mogelijk 
willen handhaven. ❤

Tekst: Tefke van Dijk. Foto’s: Willem Melssen

O

Investeren in De Basis
Ook bijdragen aan muzikale broedplaats De Basis? 
Ga naar debasisnijmegen.nl en lees hoe je kunt inves-
teren in waardevaste certificaten.

De Basis opent deuren en vraagt  muziekliefhebbers te investeren

directeur doornroosje:  ‘Het belang 
van de basis is dat ze een aanjager 

worden van de popproductie’ 
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De reuzenbalsemien; een mooie en  geliefde maar ook risicovolle plant

ie donderdagochtend schijnt het 
zonnetje in het Goffertpark. Op 
het bruggetje boven de vijver 

staan koffie, thee en iets lekkers klaar, 
verzorgd door Vincent van Herkhuizen. 
Hij is één van de lezers die reageerde op 
het artikel. 
     Dat deden ook Oda Fennema en Lucy 
Kurstjens. Lucy, bioloog, was deze och
tend verhinderd maar kon zich vertegen
woordigd voelen door Oda aangezien 
ze van hetzelfde overtuigd zijn: de actie 
op 23 juni om de reuzenbalsemien uit 
het Goffertpark te verwijderen mag 
niet doorgaan! Volgens hen zorgt de 
reuzenbalsemien in het park niet voor 
hinder en is de plant in het najaar een 
voedselbron voor verschillende insecten. 
Door de plant te verwijderen verklein je 
volgens hen juist de biodiversiteit omdat 

de reuzenbalsemien groeit waar andere 
planten niet graag groeien. 

Invasieve exoot
Hierop mag Annerie Rutenfrans reage
ren. Annerie is eigenaar van Beleef & 
Weet, een adviesbureau voor educatie 
over duurzaamheid. Ze is de initiatiefne
mer van de actie op 23 juni die gesteund 
wordt door o.a. de gemeente Nijmegen, 
de provincie Gelderland, IVN en de 
NVWA. Ze legt uit dat de reuzenbalse
mien nu nog niet hindert in het Goffert
park. “Maar het is slechts een kwestie van 
tijd voordat ie dat wél doet. Doordat de 
plant hier van oorsprong niet thuishoort, 
heeft hij weinig natuurlijke vijanden en 
woekert hij razendsnel in de vrije natuur. 
De plant trekt bovendien alle bijen naar 
zich toe, waardoor het voortbestaan van 

andere plantensoorten onder druk komt 
te staan. Hierdoor neemt de biodiver
siteit af. Als je niet op tijd ingrijpt, is de 
reuzenbalsemien niet meer te beheer
sen. In OostEuropa zijn al bossen waar 
niets anders meer groeit dan reuzenbal
semien.”
     Annerie vertelt dat de bedreiging voor 
de biodiversiteit de reden is waarom de 
Europese Unie haar lidstaten sinds  
2 augustus 2017 verplicht om de reuzen
balsemien te bestrijden. 

Arm park
Bij het gesprek zijn ook Arjan Vernhout 
en Marieke Ketelaar van NL Bloeit! 
aanwezig. NL Bloeit! is verantwoordelijk 
voor de aanleg van twee bloemenwei
des in het Goffertpark. Afgelopen najaar 
hebben ze bovendien nog eens 4.000 m2 

Thomas van der Hulst (gemeente Nijmegen) met de Japanse duizendknoop. Annerie Rutenfrans (Beleef & Weet) met de reuzenbalsemien

D

Reacties op artikel in Hart van Nijmegen leiden tot een ontmoeting in het Goffertpark
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De reuzenbalsemien; een mooie en  geliefde maar ook risicovolle plant

bosrand omgevormd met wilde plan
ten en meer dan 70.000 bloembollen. 
Volgens hen is de aanwezigheid van de 
reuzenbalsemien een gevolg van het 
(bos)beheer van het Goffertpark. “Het is 
een arm park,” aldus Marieke. “Door de 
hiaten in de beplanting krijgt de reu
zenbalsemien ruimte om te woekeren. 
De reuzenbalsemien weghalen is niet 
voldoende. Er moeten andere planten 
voor in de plaats komen.”
     Thomas van der Hulst, beleidsadviseur 
Groen en Water bij de gemeente Nijme
gen, licht toe dat de onderbegroeiing in 
sommige delen van het park jaren gele
den inderdaad grotendeels is verwijderd. 
Het was een wens van de politie, zodat 
zij meer zicht kregen op voetbalvanda
len. “Als mensen geen overzicht hebben, 
voelen ze zich bovendien minder veilig.” 
     Toch is Annerie van plan om op de 
plekken waar de reuzenbalsemien wordt 
verwijderd, meteen inheemse soorten 
te planten, om precies de reden die 
Marieke aankaart.

Japanse Duizendknoop
De reden waarom Vincent van Herkhui
zen reageerde op het artikel in Hart van 
Nijmegen had te maken met een andere 
exoot die ook voorkomt in het Goffert
park; de Japanse duizendknoop. Deze 
plant is volgens hem een veel groter 

probleem dan de reuzenbalsemien. In 
Engeland zijn huizen al minder waard 
doordat in de bijbehorende tuinen de 
Japanse duizendknoop niet meer te 
beheersen is en dwars door funderingen 
heen groeit.  
     De gemeente Nijmegen deelt Vincents 
zorgen. De reuzenbalsemien is makkelijk 
te verwijderen, de Japanse duizend
knoop niet. Thomas: “We beschikken 
gewoon nog niet over een goede 
bestrijdingsmethode. Het enige wat we 
nu kunnen doen is heel vaak maaien en 
het maaisel afvoeren. Daarbij moeten we 
heel zorgvuldig omgaan met het afval, 
want dat loopt gemakkelijk weer uit.

Beter uitleggen
Hoe denkt Oda nu, na alles wat ze ge
hoord heeft, over de reuzenbalsemienac
tie van 23 juni? “Ik begrijp nu dat reuzen
balsemien van de EU bestreden moet 
worden op een plek als deze. Maar ik ben 
het nog steeds niet eens met de manier 
waarop over de actie is gecommuniceerd 
in Hart van Nijmegen. Volgens mij moet je 
mensen eerst bewust maken en beter uit
leggen wat het probleem is van een plant, 
voordat je ze oproept om mee te helpen 
met de bestrijding ervan.”  ❤

Tekst: Elvi van Wijk. Foto’s: Vincent 
Moll

’23 juni: Weg met de reuzenbalsemien!’ Zo luidde de kop van een klein 
artikel in de vorige Hart van Nijmegen. Het artikel riep op om 23 juni mee 
te helpen met het verwijderen van de reuzenbalsemien in het goffertpark. 
reden: de plant met de mooie roze bloemen woekert en verdringt andere 
plantensoorten waardoor de biodiversiteit afneemt. direct na het verschij-
nen ontving de redactie verontruste reacties van lezers die totaal geen 
begrip hadden voor deze actie. aanleiding voor Hart van Nijmegen om  
hen en de initiatiefnemers van de actie met elkaar in contact te brengen. 

Van links naar rechts: Marieke Ketelaar (NL Bloeit!), Annerie Rutenfrans, Arjan Vernhout 
(NL Bloeit!), Nanda Kurstjens (junior onderzoeker aan de Radboud Universiteit), toehoor-
ster Leonie Dehue, Vincent van Herkhuizen, Thomas Verhulst en Oda Fennema. 



Hart van Nijmegen - juni 20188

1. Leegte (Talis, Leon Verbeek) 2. Half juni (Talis, Leon Verbeek) 3. Bouwers aan de frites 4. Samantha Klomp zelf (midden) krijgt een 
nieuwbouwwoning, maar kijkt alvast mee in het appartement van haar ouders Ciska en Jan. 5. Sloop huizenblok 6. Pasen breekt aan  
7. Hoogste punt, links bedrijfsleider Tjeerd van de Put (Hendriks Bouw), rechts wethouder Bert Velthuis

1 2

3 4

5 6
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offie met cake in buurtcentrum 
De Inloop. “Zullen we gaan kijken,” 
vraagt Talisprojectleider Hillina 

Wolters, na haar mededeling dat iedereen 
op 30 juli de sleutels krijgt overhandigd. 
Daarna in ganzenpas naar het apparte
mentengebouw. Opgewondenheid als 
betreft het een schoolreisje. De nieuwe 
bewoners is 13 juni een kijkdag vergund, 
en ze maken er gretig gebruik van.

     Voor de entree bij de liftschacht stellen 
ze zich ter begroeting in rijen op. Talis
beheerder Bert van den Hurk roept af wie 
er binnen mogen. “Eerst begane grond, 
dan de derde verdieping.” Daar gaan ze, 
over stevige trappartijen.

Moordend tempo
Strenge vorst, zware regen, storm en 
tropische temperaturen hebben de bouw
vakkers begeleid tijdens het werk dat ze 
in moordend tempo wisten vol te houden. 
Sommige werklui waren al rond zessen 
in de ochtend present, anderen soms 
ook in het weekend bezig. Zware kranen, 
betonmixers, verreikers, liften, lichtere 
hijskranen, kleinere karretjes, heftrucks. 
Manoeuvreren op de grootte van een 

postzegel. Waar het materieel allemaal 
vandaan getoverd werd, was onduidelijk.
     In de meterdikke vloer en de verdie
pingsvloer van het gebouw is in totaal 
640.360 kuub beton gestort. Deze kijkdag 
is veilig dankzij stalen hekwerken die al 
aan de balkons zijn bevestigd.  

 Hoogste punt
Grondwerk, funderingen, liftkoker, weer 
een verdieping erop, de Paashaas deelde 
eieren uit, derde verdieping, hoogste punt 
half mei. Met frites voor alle mannen van 
de bouw en de Kolpingbewoners. Elke 
stap, de kleine en de grotere, maakten 
de bewoners op uitnodiging van Talis 
namelijk welbewust mee. Van A tot Z 
praatten ze mee. “En soms sloeg de vlam 
in de pan,” geeft beheerder Van den Hurk 
ruiterlijk toe.
     Jan Klomp slaat aan het meten op de 
derde verdieping. Raam 145 cm, hoogte 
260 cm. Hij en zijn vrouw Ciska kun
nen van hun woning Ariënsstraat 58 die 
wordt gesloopt, rechtstreeks over. “Deze 
junimaand wonen we er precies 40 jaar.” 
Grappend: “Als het water stijgt, zitten we 
hier hoog genoeg.”
     Na de bouwvakantie dendert de 
Hendrikstrein door. Dan zijn de 16 ap
partementen en 127 renovatiewoningen 
afgevinkt. Dan is het tijd om 110 wonin
gen te slopen en er 83 nieuwe voor terug 
te bouwen. ❤

Tekst en foto’s kijkdag: Henk Verhagen. 
Dronefoto’s: Talis, Leon Verbeek. Ove-
rige foto’s: William Moore Fotografie. 

30 juli: sleutels halen van 
appartementen Kolpingbuurt
Ongekend snel verrijst in de kolpingbuurt een gebouw met zestien appartemen-
ten. Het is er de eerste en enige hoogbouw. in januari was er nog niks, deze zomer 
kunnen de bewoners al gaan inhuizen. “ik ben onder de indruk van het tempo en 
de kwaliteit,” zegt projectleider Michel Pott van de opdrachtgevende corporatie 
talis over het werk van Hendriks bouw en Ontwikkeling uit Oss.

K

grappend: 
'als het water 

stijgt, zitten we 
hier hoog 
genoeg'

7
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Onze papa heeft het

van hééééél Nijmegen
!

allerlekkerste 

biologisch 

vlees

De Groene Weg Bas Derksen
Groenestraat 189 | Nijmegen | T: 024 355 50 60

nijmegen@degroeneweg.nl | nijmegen.degroeneweg.nl

Bekijk vooral onze BBQ-folder op de website!

STOP ARMOEDE 
IN NEDERLAND

Helpt u mee?

WWW.ARMOEDEFONDS.NL

Wil jĳ echt persoonlĳke zorg / gezelschap bieden?
Wil jĳ onderdeel zĳn van het team van onze cliënten?
Ben jĳ professioneel en representatief?

Dan zoeken we jou!

Wĳ zĳn Hart voor Thuis, een thuiszorgorganisatie die gelooft dat wĳ onderdeel zĳn van het team van 
de cliënt. Onze missie is ‘kwaliteit van leven voor iedereen’. Samen met onze cliënten richten wĳ ons 
erop om hen zo lang mogelĳk comfortabel thuis te laten wonen.

Wil jĳ hier je bĳdrage aan leveren, ben je professioneel, representatief, ondernemend, sociaal en 
krĳg je energie van het leveren van optimale zorg? Schrĳf je dan nu in via team.hartvoorthuis.nl  

Er zĳn mogelĳkheden voor in loondienst, maar ook als ZZP’er!  

Bailey van Keeken, 
Mob: 06 - 15548485

Team.hartvoorthuis.nl
Mail: info@hartvoorthuis.nl
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bij deze redacteur ligt achterin de schuur 
al bijna 25 jaar een hamer met een pleis-
ter waarop de naam van zijn jongste zoon 
staat. Het is de hamer die hij als vierjarige 
meenam naar het bouwdorp Hazenkamp. 
Hij ging samen met zijn twee oudere broers 
naar het bouwdorp, toen nog tussen de 
flats aan de Panterstraat. Wat hadden zij er 
zin in! 

p 12 augustus is het weer zo ver. De jeugd van vier 
tot en met twaalf jaar mag naar het bouwdorp, nu in 
De Goffert. Ze gaan timmeren, spellen doen en lekker 

met elkaar rondhangen in zelfgebouwde hutten. Op vrijdag 
is de gebruikelijke feestelijke afsluiting. Dat was dertig jaar 
geleden zo, dat is nog steeds zo en dat zal voorlopig ook zo 
blijven volgens de nieuwe voorzitter van de kindervakantie
week, Joke van den Berg. 
     Joke werkt nu vier jaar als vrijwilliger mee en is sinds 1 
januari voorzitter. Zij vertelt dat organisatie  in handen is van 
een kerngroep van zeven mensen. Zij regelen de inschrijving, 
de pallets, de omheining en de bemensing tijdens het bouw
dorpdagen. Volgens Joke een klus met een aantal drukke 
periodes ten tijde van de inschrijving en natuurlijk vlak voor 
en tijdens de week.

Shifts
De organisatie draait helemaal op verschillende groepen 
vrijwilligers. Ouders wordt gevraagd te helpen in de keuken, 
maar ook bij de opbouw en afbraak helpen veel ouders mee. 
Overigens wordt ook verwacht dat ouders de kinderen van 
vier tot acht jaar begeleiden. Het bouwdorp, dat met hek
ken is afgezet, moet verder ’s nachts bewaakt worden. Dat 
doen vaders en moeders in shifts van vier uur. De bewaking 
is nodig tegen vernieling en diefstal. De jonge begeleiders 
zijn geworven uit ouddeelnemers; kinderen die gezien hun 
leeftijd niet meer mee mogen doen worden gevraagd als 
vrijwilliger.  
     Elk jaar staat er weer een enorme stapel pallets klaar. Elk 
kind krijgt gemiddeld twee pallets, dat betekent duizend 
pallets in totaal. Zo kan elk groepje kinderen een hut tim
meren. Daarnaast worden zo’n vierhonderd pallets gebruikt 
voor andere bouwsels zoals de poort, het voetbalveld en het 
zwembad. Dit jaar wordt er ook een loungehoek gebouwd 
voor en door ouders, met meubels van pallets. Daar is nog 
altijd hulp voor nodig van ouders die dat leuk vinden! Al die 
pallets worden elk jaar gratis gebracht door de firma WHEELS 
Logistics CV uit Wijchen. Dit bedrijf haalt drie vrachtwagens 
met pallets op in Moerdijk. 
     Voor meer informatie: bouwdorp.weebly.com ❤

Tekst: Piet Hieltjes. Foto: Bouwdorp Hazenkamp

Bouwdorp Hazenkamp; elk jaar weer 
een feest voor kinderen

O
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Wijkagent duikt graag de buurt in

m acht uur in de ochtend is het 
topdrukte op het bureau. Tiental
len agenten zijn druk in de weer 

na de briefing van de noodhulpdienst. 
De wijkagenten die zijn ingeroosterd re
ageren deze dag met spoed op alles wat 
via alarmnummer 112 bij de meldkamer 
binnenkomt.

Capaciteitsprobleem 
Het komt vaker voor dat de wijkagent 
in de noodhulpdienst zit en óók die dag 
aan het werk is als wijkagent. Wijkagent 
Marcel: “Dat is niet fijn, maar het gebeurt. 
Het betekent dat je er gewoon niet bent 
voor de wijk. Heb je noodhulpdienst dan 
word je geleefd, je hebt eigenlijk geen tijd 
om wat te eten. De meldkamer stuurt je 

van het ene naar het andere incident en 
door de administratieve verwerking erna, 
kom je verder nergens aan toe.” 
     Op zo’n dag ben je gewoon weinig 
flexibel, aldus Olaf. “De wijkagent moet 
juist flexibel zijn om bijvoorbeeld iets 
wat dinsdag in een woning in de wijk 
voorvalt, op donderdag nog eens rustig 
met betrokkenen door te nemen. En dit 
vervolgens op vrijdag af te sluiten inclu
sief al het papierwerk.” En dan weer zo 
snel mogelijk de wijk in.

Clusters 
Marcel, wijkagent in Landbouwbuurt, 
Muntenbuurt, Kolping, Goffert en   
St. Anna vertelt hoe ze de politieta
ken verdelen: “We werken bij Politie 

NijmegenZuid in vijf clusters. Ons cluster 
heeft twee wijkagenten en daarnaast 
een aantal agenten en hoofdagenten die 
verbonden zijn aan het gebied Nijmegen
Midden. De wijkagent haalt de informatie 
uit de wijk en zet die uit in de groep. 
Iedereen is dus goed op de hoogte van 
wat er speelt in elke wijk in het gehele 
gebied.Actueel in de Landbouwbuurt zijn 
nachtelijke autospiegelvernielingen en in 
het Willemskwartier leidt parkeerdruk tot 
spanningen bij een flink aantal bewoners. 
Maar ook wijkzaken zoals autoinbraken 
of drugsoverlast worden besproken.”
     Olaf vertelt over de samenwerking met 
de gemeente en andere instanties: “Onze 
inzet afstemmen op het gemeentebeleid 
vergt veel overleg. Gemeente en instan

O

‘Ik ben liever fysiek zichtbaar  in de wijk dan digitaal’

Voor Hart van Nijmegen sprong wijkagent Olaf Kakerissa van de hoge
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Wijkagent duikt graag de buurt in

ties leunen zwaar op de kennis van de 
politie. Bij de gemeentelijke Regieteams is 
onze inbreng 24 uur per dag en 7 dagen 
per week erg belangrijk.”
 
Zichtbaar
De personeelskrapte en het tijdgebrek 
maakt dat elke agent zich een slag in de 
rondte werkt om goed werk te leveren. En 
voor de wijkagent is dat het aanwezig zijn 
in zijn wijk. Olaf stelt dat het erg belang
rijk is door de wijk te lopen en mensen 
zoveel mogelijk te coachen. “Ik zeg dan bij 
problemen ‘los het es op door meer sus 
of zo te doen,’ of ik zeg ‘doe dit of dat nou 
juist niet.’ Laat de mensen hun verhaal 
vertellen, dat haalt de emotie eraf.” 
     Ook elders op de werkvloer vindt de 
politie het belangrijk om zichtbaar voor 
het publiek te zijn. Inmiddels twitteren 

en facebooken wijkagenten. Olaf: “Wij 
mogen zelf kijken of we wat met Face
book of Twitter doen. Ons team facebookt 
onder de naam Politie NijmegenZuid. 
We hóeven het niet, als wijkagent. Ik 
ben liever fysiek zichtbaar in de wijk dan 
digitaal.” Marcel voegt daaraan toe dat er 
in zijn wijk druk geappt wordt door ver
schillende groepen burgers. Die hebben 
coördinatoren die in contact staan met de 
wijkagent op de Muntweg. 

Politiebus 
De politiebus of het MSP, het Mobiel 
ServicePunt, is de flexplek voor de (wijk)
agenten in de buurt. Het bleek dat bur
gers en ondernemers contact met de poli
tie misten. Daarom staan ze nu op drukke 
punten in het werkgebied. “We staan op 
de Willemsweg, de Steenbokstraat en bij 
de Albert Heijn XL. En het idee werkt!” 
zegt Ken. 

“Maar we moeten er wel echt tijd voor 
hebben en tijd is schaars.”  Zondag 1 juli is 
de politiebus met Ken en wijkagent Olaf 
in ieder geval te vinden aan de Willems
weg, op de ‘Trots op de Wijkdag’ van het 
Willemskwartier. ❤

Tekst: Dirk-Jan Burgersdijk. Foto’s: 
Vincent Moll

Op verschillende plekken tegelijk zijn, dat is lastig. de wijkagent wil het 

liefst in zijn wijk lopen zodat hij voor iedereen zichtbaar en aanspreek-

baar is. Maar hij of zij voert óók op het bureau administratieve taken uit, 

zit in een overleg of volgt een cursus. Verslaggever dirk-jan burgersdijk 

sprak met enkele agenten op het bureau aan de Muntweg over hun  

werk in stadsdeel nijmegen-Midden.

Politie NijmegenZuid houdt kantoor op Muntweg 209 en is 
geopend van 08:30 uur tot 17:00 uur. Zaterdag en zondag geslo
ten. Telefoon 0900-8844. De politie in het stadsdeel Nijmegen
Midden valt onder het bureau aan de Muntweg. Op zoek naar 
de wijkagent? Bel het algemene politienummer 0900-8844 en 
vraag naar de wijkagent. Digitaal is de wijkagent te vinden via  
www.politie.nl. Klik op ‘Mijn buurt’ en vul Nijmegen in. Klik 
 vervolgens onder de kaart op ‘Alle wijkagenten in de buurt’.

‘Ik ben liever fysiek zichtbaar  in de wijk dan digitaal’

Marcel Rutten, wijkagent in de Landbouw-
buurt, Muntenbuurt, Kolping, Goffert en in 
Sint-Anna

Agenten Lieke en Ken voor de politiebus
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an iedereen een lintje krijgen? Ja dat kan, mits iemand 
zich bijzonder verdienstelijk heeft gemaakt in vrijwil
ligerswerk of in een betaalde functie. En ‘bijzonder 

verdienstelijk’ betekent hier dat zo iemand meer gedaan 
heeft dan verwacht had mogen worden. 
     Krijgen alle mensen die zich ‘bijzonder verdienstelijk’ heb
ben gemaakt een lintje? Nee, want een lintje moet aange
vraagd worden door iemand anders. Zo kan het gebeuren 
dat mensen géén lintje krijgen die dat eigenlijk wel ver
dienen. Aarzel dus niet als je zo iemand kent en vraag zo’n 
koninklijke onderscheiding aan. Iedereen kan dat doen voor 
elke gewenste kandidaat. 

Uitreikversiersel en draaginsigne
Alhoewel iedereen die zich ‘bijzonder verdienstelijk’ heeft 
gemaakt een lintje kan krijgen, hangt er toch iets deftigs 
omheen. Met een lintje treed je toe tot de Orde van Oranje
Nassau. De Kanselarij der Nederlandse Orden draagt zorg 
voor de zes soorten onderscheidingen in deze orde. De 
hoogste onderscheidingen zijn die van Ridder Grootkruis 
en Grootofficier. Verder kun je benoemd worden tot Com

‘Toen hoorde ik voetstappen op de trap  en kwam de burgemeester binnen… ’
Lintjesregen is in NijmegenMidden op minstens zes kandidaten neergedaald

de lintjesregen in nijmegen is al 
enige tijd geleden gevallen, maar 

in dit  zomernummer van Hart 
van Nijmegen toch aandacht voor 

de mensen in nijmegen-Midden 
die zich zo verdienstelijk hebben 

 gemaakt voor medemens en maat-
schappij dat zij een koninklijke 

onderscheiding hebben gekregen.  
Want aandacht en  waardering, 

daar gaat het om bij de 
 lintjesregen.

K

Els Harkema krijgt een koninklijke onderscheiding
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‘Toen hoorde ik voetstappen op de trap  en kwam de burgemeester binnen… ’
Lintjesregen is in NijmegenMidden op minstens zes kandidaten neergedaald

mandeur, Officier, Ridder en Lid. En alsof dat nog niet genoeg 
is, heten de lintjes die bij een onderscheiding horen officieel 
‘uitreikversiersel’ en ‘draaginsigne’.  Er is bovendien een hele 
brochure voor nodig om uit te leggen wanneer en hoe je 
welk lintje mag dragen. 

Onderscheidingen in Nijmegen-Midden
Van de lintjesregen (21) die in Nijmegen is gevallen, zijn er 
zes in NijmegenMidden terechtgekomen. Vijf lintjes zijn toe
gekend aan medewerkers van de Radboud Universiteit of het 
Radboudumc. Dhr. Van Engelen, mevr. Nijhuis, dhr. Scheepers 
en dhr. Wobbes zijn uitblinkers in hun wetenschappelijk vak
gebied. Dhr. Cuppen heeft zich ‘bijzonder verdienstelijk’ ge
maakt voor het Radboud Sportcentrum en andere sportieve 
activiteiten. Of deze toppers ook in de wijken van Nijmegen
Midden wonen is niet bekend. Dat is wel het geval voor het 
zesde lintje. Dat lintje kreeg Els Harkema uit de wijk St. Anna 
op 26 april – de dag van de lintjesregen – opgespeld. 

Leuk jasje
Het is een mooie traditie dat de omgeving tot aan het 
moment van uitreiking geheim probeert te houden dat de 
uitverkorene een lintje krijgt. Bij Els Harkema lukte dat zonder 
veel moeite, want toevallig is zij op 26 april jarig. Dus wat 
deed haar goede vriendin Gerda Smeets die de lintjesaan
vraag had gedaan? Die belde Els op de bewuste ochtend om 
kwart voor negen. “Je moet je aankleden, ik heb je verjaardag 
in restaurant Valdin georganiseerd en wat mensen opge
trommeld. Over een uur komt de overbuurman je ophalen. 
O ja, en trek een leuk jasje aan.” Gut wat leuk, dacht Els, wel 
vreemd dat ze me niet feliciteert met mijn verjaardag.  

Burgemeester Bruls
Toen deze redacteur – ook een genodigde – bij Valdin aan
kwam, had zich al een grote groep mensen verzameld, alle
maal in ‘een leuk jasje’.  En Els liep stralend rond. “Wat gewel
dig, zelfs mijn familie uit Assen is gekomen, en ik zie mensen 
van de gymclub, van de Maranathakerk, van mijn koor, oud
collega’s van school en mensen uit de wijkraad en heel veel 
mensen uit mijn straat.” Maar er ging nog steeds geen lampje 
branden, vertelde ze later. “Toen hoorde ik voetstappen op 
de trap en kwam de burgemeester binnen met een enorme 

bos bloemen voor zich uit. Ik dacht nergens aan, behalve aan 
mijn verjaardag. Ik riep ‘Ja, ik ben wel jarig, maar ik word nog 
geen honderd!’ Hij feliciteerde me met mijn onderscheiding. 
Toen had ik het pas door.” En wat is ze er trots op. “Ik vind het 
een hele grote eer.”
 
Bijzonder verdienstelijk
Al haar hele leven zet Els Harkema – inmiddels 72 – zich in 
voor haar omgeving, of dat nu de straat, de wijk, de kerk is, 
of dat het haar leerlingen Engels zijn. O ja, en natuurlijk ook 
de gymclub en het koor. Als je haar vraagt of ze in de zomer
maanden op vakantie gaat, is haar standaardgrap: “Nee, in 
de zomer loop ik met een bos sleutels door de straat, want je 
kent de drie P’s natuurlijk: poes, post en planten.”  ❤

Tekst: Ypie Veenstra. Foto: Jan Lintsen

Lintje aanvragen in Nijmegen 
Wie iemand uit Nijmegen kent die zich minimaal vijf-
tien jaar ‘bijzonder verdienstelijk’ heeft gemaakt voor 
de samenleving, kan het hele jaar door een aanvraag 
doen voor een koninklijke onderscheiding. Doe dit 
wel minimaal zes maanden voor de datum waarop de 
uitreiking plaats gaat vinden. Moet de kandidaat de 
onderscheiding tijdens de lintjesregen (rond Konings-
dag) krijgen, zorg dan dat de voordracht vóór 1 juli 
van het voorafgaande jaar binnen is. Ga voor meer 
informatie naar www. lintjes.nl. Vul op het ‘Voorstelfor-
mulier’ representatie@nijmegen.nl in bij het gevraagde 
e-mailadres van de gemeente. 

Uitreikversiersel (groot) en draaginsigne (klein) in konink-
lijk blauw. Foto: Ypie Veenstra 

 ‘ja, ik ben wel jarig, 
maar ik word nog geen 

honderd!’
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p zaterdagmorgen staat Myriam 
Lieskamp klaar om bezoekers 
te ontvangen in haar tuin aan 

de Wezenlaan. Een prachtige plek, met 
verschillende hoekjes en vele meters 
diep. Het achterste gedeelte was vroeger 
een openbare stortplaats die niet meer 
werd gebruikt. Zij en haar man Harrie 

Knippenberg  kochten het van de ge
meente en maakte er een ruime speelplek 
van voor haar kinderen. Nu die volwassen 
zijn staan er veel bloeiende struiken, pot
planten, kruiden en fruitboompjes. Haar 
favoriete plek is de zitkuil.  
     Simon van Duin en Rien Jordens laten 
trots zien wat er groeit  in hun tuin aan de 

Vossenlaan, op voedingsarme zandgrond. 
Met hulp van zelfgemaakte, pikzwarte 
compost hebben ze toch maar een  
weelderig plek gecreëerd, met struiken en 
bomen waarin vogels hun plek vinden, en 
veel bloemen. Oude en grappige spullen 
uit hun huis staan tussen de planten, wat 
een speels effect geeft. 

Tuinliefhebbers maken eigen  paradijs in achtertuin

in het zonnige weekend van 9 en 10 juni stelden maar liefst vierenveertig 
 nijmegenaren hun (achter)tuin open, om trots te laten zien wat een mooie plek ze 
daarvan hebben gemaakt.  er kwamen dit jaar zo’n 1000 bezoekers op af. Hart van 

Nijmegen bezocht vier tuinopenstellers uit nijmegen-Midden met heel verschil-
lende tuinen én interviewde  organisatoren Loes Halsema en Henny derks.

O

Veel bezoekers op de twintigste editie van de Open Dag Nijmeegse Stadstuinen

Voor de twintigste keer organiseerden Loes Halsema (links) en Henny Derks de Open Dag Nijmeegse Stadstuinen
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Japanse tuin
De tuin van Ypie Veenstra aan 
de Rode Kruislaan is een oase 
van rust en ruimte. Dat komt 
vooral door de mooie vijver 
die diagonaal door de tuin ligt 
en een ruimtelijk effect geeft. 
Libellen vliegen boven het 
water. Twee bruggetjes brengen 
de bezoekers naar de over
kant, waar onder een pergola 
keramiek staat van kunstenaar 
Sophia Roffel. Japanse es
doorn, rododendron en azalea, 
omgeven door bamboe, riet en 
water, geven de tuin een Japans 
karakter. 
     Brigitte Olma en Obe Hobma 
hebben bij de aanleg van hun 
tuin gebruikgemaakt van het  
hoogteverschil achter hun 
huis aan de Nimrodstraat. Met 
bakstenen heeft Obe kleine 
terrassen gemaakt, waarop veel 

verschillende bloemen bloeien. 
Een pad erlangs kronkelt van 
boven naar beneden en eindigt 
in een gezellig zithoekje. Van een 
plek waar volgens de vorige bewo
ner ‘niets kan groeien’ hebben ze 
hun eigen paradijs gemaakt. Voor 
de gelegenheid staan er kleine 
beelden van Yvonne van Veluw en 
mozaïeken van Carla Frederiks in 
de tuin.

Jubileum
Tevreden kijken Loes en Henny 
terug op de twintigste editie. Deze 
keer deden ze niet mee met hun 
tuin, zodat ze zelf op pad konden. 
Ze hebben veel enthousiaste be
zoekers ontmoet, en de tuinopen
stellers glommen van trots. Henny: 
“Het was echt een feestje voor 
ons.” Een paar weken terug had
den ze wegens het jubileum nog 
een high tea georganiseerd voor 

Tuinliefhebbers maken eigen  paradijs in achtertuin
Veel bezoekers op de twintigste editie van de Open Dag Nijmeegse Stadstuinen

Boven: De tuin van Myriam Lieskamp aan 
de Wezenlaan. Onder: Myriam Lieskamp

Boven: Ypie Veenstra. Onder: De tuin van 
Ypie aan de Rode Kruislaan is een oase 
van rust en ruimte.
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Tuinliefhebbers maken eigen 
paradijs in achtertuin

vervolg van pagina 16-17

alle deelnemers op Landgoed Grootstal 
(ook een deelnemer). De tuinopenstel
lers brachten zelfgemaakte heerlijkhe
den mee en wisselende tuintips uit. 
De stadsdichter Amal Karam droeg een 
gedicht voor, speciaal geschreven voor  
het jubileum. 
     Al twintig jaar Open Dag Nijmeegse 
Stadstuinen! Hoe is het begonnen en 
voortgezet? Loes: “In 1998 plaatste ik 
een oproep in het toenmalige wijkblad 
Hazannekamp om mee te doen aan een 
opentuinendag.  We begonnen die eerste 
keer met negen tuinen.” Zelf deed ze 
ook mee. “Het was de eerste keer best 
spannend, zomaar vreemden in je huis 
en tuin. Maar heel leuk. Bezoekers wilden 
van alles weten over de tuin.” 
     Henny, ook tuinliefhebber, sloot zich 
aan bij de organisatie. In de jaren daarop 
groeide het aantal deelnemende tuinen, 
verspreid over hele stad (inclusief Lent). 

Loes en Henny  werden een 
geolied team en maakten met 
veel inzet en weinig middelen van 
de Open Dag telkens een succes: 
met een mooi programmaboekje, 
goede pr en Intratuin Malden als 
sponsor.

Niet perfect
Hoe komen jullie aan die vieren
veertig tuinen? Henny: “Op de 
Open Dag werven we nieuwe 
deelnemers  onder de bezoekers 

van de tuinen, vaak zelf fervente tuiniers. 
We gaan bij hen op bezoek en bekijken 
de tuin. Die hoeft echt niet perfect te zijn, 
een tuin is nooit af. Dus meld je aan op 
www.nijmeegsestadstuinen.nl als je je 
tuin volgend jaar ook wilt laten zien!   
     Henny stopt na dit jaar met de organi
satie. Ze is kleiner gaan wonen en heeft 
geen tuin meer. Ze geeft vol vertrouwen 
het stokje door aan Martine Gaal uit Lent, 
een nieuwe deelnemer.  ❤

Tekst en foto’s: Jacqueline van der Jagt

Boven: De tuin van Simon en Rien.  
Onder: Simon van Duinen en Rien 
 Jordens creëerden een weelderige  
plek aan de Vossenlaan

Boven: Brigitte Olma en Obe Hobma. 
Onder: De tuin van Brigitte en Obe aan de 
Nimrodstraat
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in een stenige stad is het bij zomerse tempe-
raturen maar liefst zeven graden warmer dan 
in een groene stad. dankzij minder tegels en 
meer groen kan bovendien het regenwater 
tijdens een hoosbui makkelijker in de grond 
zakken. dit ontlast het riool en verkleint de 
kans op wateroverlast in tuinen en straten. Zo 
houdt iedereen droge voeten en worden tui-
nen koelere plekken met schaduw. bovendien 
houden vogels en vlinders van groene tuinen.

m deze redenen pakt de gemeente grote, stenige 
ruimtes in de openbare ruimte aan.  Zoals het Joris 
Ivensplein, waar duizenden tegels hebben plaatsge

maakt voor groen. De Waalkade is binnenkort aan de beurt. 
Bovendien legt de gemeente – in overleg met de bewoners 
– nieuwe groenvakken aan en vergroot zij waar mogelijk de 

boomspiegels. 
     De campagne ’Operatie Steenbreek. 
Stenen eruit, groen erin’ sluit aan bij dit 
beleid. Afzender van de campagne is 
De Bastei, het centrum voor natuur en 
cultuurhistorie. Operatie Steenbreek 
richt zich op het particuliere groen in 
 Nijmegen en wil inwoners informeren 
over de voordelen van een groene tuin 
en hen ervan overtuigen om de eigen 
tuin daadwerkelijk te vergroenen. De 
meerjarige campagne is gestart op afge
lopen Boomfeestdag, medio maart. 

Willemskwartier
Ook het Willemskwartier gaat voor 
groen. Zo zijn in deze wijk boomspie
gels geadopteerd door bewoners van 
de  Tollensstraat. De gemeente leverde 
hiervoor het groen en de bewoners 
verzorgen nu de planten. Verder is in de 
Ruusbroecstraat een groot stuk stoep 
vergroend en in de Jan Luykenstraat ma
ken tegels binnenkort plaats voor groen. 
En er zijn nog meer plannen in ontwikke
ling in het Willemskwartier.
     Wie zelf met straat of buurt aan de 

slag wil, kan wensen voor het vergroenen van de openbare 
ruimte kenbaar maken op www.mijnwijkplan.nl. Hoe meer 
buurtgenoten het plan steunen, hoe groter de kans dat de 
gemeente het realiseert. 
     Zijn er voldoende mensen die hun eigen tuin en de boom
spiegels willen aanpakken, dan wordt er vanuit Operatie 
Steenbreek een wijkkaravaan georganiseerd. Er komt een 
container voor de tegels en het grind, er wordt zwarte aarde 
geleverd en iedereen die meedoet krijgt een aantal gratis 
plantjes. ❤

Tekst: Elvi van Wijk. Foto: Wijkraad Willemskwartier 
 Nijmegen

Operatie Steenbreek in het Willems
kwartier

Trotse buurtbewoner bij plantjes in het trottoir aan de 
 Ruusbroecstraat 

Operatie Steenbreek 
Mensen met vergroeningsplannen voor de eigen tuin, 
liefst met meerdere tuinen van buren, kunnen een 
mail sturen naar netwerk.steenbreek@debastei.nl.  
Kijk voor meer informatie over Operatie Steenbreek 
op www.debastei.nl/steenbreek

O
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nouka van Eerdewijk (45) vindt zichzelf een beetje een 
rare wetenschapper, zegt ze aan het begin van het ge
sprek. Als ‘affiliate researcher’ heeft ze geen reguliere 

academische positie en haar hoofdbaan is Senior advisor 
Gender bij KIT (Koninklijk Instituut voor de Tropen) in Am
sterdam. “En je mag me gerust feminist noemen,” voegt ze er 
vastbesloten aan toe. Ze begon haar carrière met Psycholo
gie op de Radboud Universiteit en een cursus Genderstudies.

Wist je meteen dat je daarin verder wilde?
“Eerlijk gezegd niet. In eerste instantie vond ik het gezeur. 
Later vroeg ik me af waarom het onderscheid tussen man en 
vrouw zo belangrijk is in de samenleving en hoe dat verschil
len schept. Ik raakte gefascineerd dat het zo vaak wel een 
verschil maakt of je vrouw of man bent. Kijk maar naar de 
samenstelling van het kabinet, wat mensen verdienen en wie 
er wel of niet ’s avonds alleen over straat kan gaan.”

Waarom maak jij je zo druk over gender?
“Gender is voor mij wel een dingetje. Daar wordt overal an
ders mee omgegaan en ik vind het interessant om dat te zien 

‘Gender is vaak wel een  dingetje’

Wetenschapper in de wijk

in het hart van nijmegen staan drie 
toonaangevende instellingen die zich 

met onderwijs en onderzoek bezig-
houden: de radboud universiteit, het 

radboudumc en de Hogeschool van 
 arnhem en  ijmegen. in nijmegen- 

Midden wonen heel wat wetenschap-
pers die verbonden zijn aan een van 

deze instellingen. in deze rubriek 
komen zij uitgebreid aan het woord. 
deze keer: anouka van eerdewijk uit 

de  guido gezellestraat, als onderzoe-
ker verbonden aan het instituut voor 

 gender Studies en Managementonder-
zoek van de  radboud universiteit.

A
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‘Gender is vaak wel een  dingetje’
en dat uit te pluizen. Er zijn samenlevingen die het anders 
organiseren, waar vrouwen door overerving aan de macht 
zijn en de samenleving domineren. Het zijn er niet veel, maar 
ze zijn er. Dat laat zien dat het anders kan. Mensen zeggen 
vaak ‘Dat is nu eenmaal zo bij ons’. Ik vind het interessant 
om te zeggen dat het bij de buren anders is. Je hoeft van mij 
niet feministisch te zijn, maar je moet er wel over na willen 
denken. Ik hoef geen oplossingen aan te dragen over hoe het 
beter kan, maar het is mooi als er ergens een deurtje open
gaat. Dan kun je een gesprek voeren en dan komen er nieuwe 
vragen. En dan ben ik als wetenschapper blij.”

Hoe zit het met genderverschillen in andere landen?
“In Ethiopië hebben we op dertien universiteiten onderzoek 
gedaan naar de factoren die van invloed zijn op de loopbaan 
van docenten en onderzoekers. Op die universiteiten is tien 
procent van de medewerkers vrouw. Dat heeft er onder meer 
mee te maken dat vrouwen ’s avonds niet over straat gaan, 
dat ze te maken hebben met seksuele intimidatie, of dat er 
geen toiletten voor vrouwen zijn. Als je daarover praat met 
een hoge ambtenaar reageert die heel verbaasd. Hij had er 
geen idee van, maar hij rijdt dan ook altijd rond in zijn auto 
met chauffeur. Hij zag het niet, omdat het niet in zijn wereld 
zit. We zien allemaal maar een kleine stukje van de wereld. 
Dan wordt het interessant hoe je als onderzoeker of adviseur 
mensen een beetje meer van de wereld kunt laten zien. Het 
gaat om perspectief.”

Wat heb je met Afrika?
“Ik wilde na mijn afstudeeronderzoek in Uganda niet terug 
naar hetzelfde dorp voor mijn promotieonderzoek en deed 
onderzoek in Senegal. Ik heb ook in India en Bangladesh 
gewerkt, maar het meeste in Afrika. Ik kan daar door eer
dere ervaringen goed mijn weg vinden in de omgang met 
mensen. Ik voel daar nu redelijk goed aan hoe je dingen kunt 
bespreken.”

Zou je in Afrika willen wonen?
“Nee, dat niet. Ik kan niet tegen de expatwereld. Oorspron
kelijk kom ik uit Kaatsheuvel en kwam in 1991 naar Nijme
gen voor mijn studie. Ik heb op allerlei plekken in Nijmegen 
gewoond. Uiteindelijk ging ik samenwonen in Bottendaal en 
verhuisden we in 2003 naar de Groenestraat, naar een huis 
met een tuin. We wonen nu weer acht jaar in de Guido Gezel
lestraat. Vanwege de school van de kinderen, ze gingen naar 
de NSV2, wilden we niet weg uit de wijk. We wonen met veel 
plezier in dit deel van Nijmegen. Het is dichtbij de univer
siteit, het station en de stad. Tegelijkertijd is het niet zo dat 
ik hier per se oud wil worden. Als de kinderen het huis uit 

zijn, willen we wellicht buiten de stad gaan wonen. Ik vind 
het een eng idee om de rest van je leven op dezelfde plek te 
zijn.” ❤

Tekst: Tefke van Dijk. Foto: Vincent Moll

Implementatie van het vrouwen rechten -
protocol van de Afrikaanse Unie 
In 2003 is in de Afrikaanse Unie het Maputo Protocol 
aangenomen, over de mensenrechten van vrouwen. 
Daarin zijn rechten vastgelegd op allerlei terreinen, 
onder andere over geweld tegen vrouwen, toegang 
tot veilige abortus, kinderhuwelijken en vrouwen-
besnijdenis. Anouka en haar collega’s onderzoeken 
nu hoe ver landen hun wetgeving en beleid hebben 
aangepast aan dit verdrag. Dat brengen ze in kaart. 
Als wetgeving overeenkomt met het protocol, kleuren 
landen groen, als ze afwijken rood.
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Thuis blĳven wonen op uw voorwaarden?
Behoefte aan echt persoonlĳke zorg/gezelschap?
De regie in eigen handen nemen en houden?

Het kan echt! Neem contact op met ons.

Wĳ zĳn Hart voor Thuis, een thuiszorgorganisatie die gelooft dat wĳ onderdeel zĳn van uw team.
U heeft de regie in handen en wĳ zullen onze dienstverlening aanpassen aan uw wensen.

Onze missie is ‘Kwaliteit van leven voor iedereen’.  
Samen met u richten wĳ ons erop om u zo lang mogelĳk comfortabel thuis te laten wonen.

Wilt u meer informatie of een vrĳblĳvende afspraak plannen om te bekĳken of wĳ in uw team passen neem 
dan contact op met Bailey van Keeken of Richard Abrahams op nummer 024 - 21 20 927 of als u het fijner 
vindt om te mailen dat kan naar info@hartvoorthuis.nl of kĳk op www.hartvoorthuis.nl 

Bailey van Keeken, 
Mob: 06 - 15548485

Richard Abrahams, 
Mob: 06 - 15117799

024 - 21 20 927
www.hartvoorthuis.nl
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Het nieuwste album van de nijmeegse 
band The Hubschrauber vloog vanuit 
nijmegen-Midden niet de hitparade in, 
maar werd wel gelanceerd naar de achter-
kant van de maan. “Het thema van onze 
laatste plaat is wetenschap en ruimte, dus 
dat leek ons wel een leuk idee,” vertelt 
drummer robbie gerbrands (29) vanuit 
zijn huis aan de groenestraat.

e vorige ep van The Hubschrauber met de 
naam I Want To Buy A Farm With You was 
veel meer ‘down to earth’. “Het ging over het 

simpele leven op aarde,” vertelt Robbie. “Daar waren 
we daarna wel klaar mee, we wilden losbreken van 
het aardse bestaan.” Het resultaat is het album Kepler 
186f, vernoemd naar de eerst ontdekte planeet 
met dezelfde leefomstandigheden als de aarde. “De 
ruimte is voor iedereen intrigerend. Het hele idee 
dat we op een bol door de ruimte vliegen. Hoeveel 
andere planeten zijn er? Schijnbaar zijn er planeten 
als Kepler. Ik weet er geen bal van, maar het is een 
ongrijpbaar idee waar je lang in kunt opgaan.”

Geen vinyl met ducttape
En toen was daar het plan om de nieuwe muziek de 
ruimte in te schieten. De band (met ook toetsenist 
David Tonnaer uit het Willemskwartier, zanger Otto 
van Toorn uit St. Anna, Kasper van Moll uit Arnhem 
en gitarist Eefje Harings uit Overasselt) schreef een 
brief aan de Amerikaanse ruimtevaartorganisatie 
NASA. Daar hebben ze nooit iets van gehoord. Marc 
Klein Wolt, directeur van het Nijmeegse Radboud 
Radio Lab, hoorde echter bij toeval hun verhaal op 
NPO Radio 2 en zocht contact met de band. Hij was 
betrokken bij een Chinese ruimtevaartmissie en kon 
mogelijk iets regelen. De Chinezen vonden het prima 
en op 21 mei jongstleden lanceerden ze in Xichang 
een raket met aan boord een Nederlands meetinstru
ment dat vanuit een baan om de maan radiosignalen 
uit de verre ruimte moet opsporen. Plus een klein 
kastje met de muziek van The Hubschrauber. “Ons 
album staat als een paar mb op een soort geavan
ceerde usbstick,” weet Robbie. “Het is niet zo dat we 
met vinyl en ducttape door de ruimte zweven.”

Op vette plekken spelen
De band wist al anderhalf jaar dat het zou gebeuren, maar 
toen ze de beelden van de lancering zagen was dat behoorlijk 
surrealistisch. “Inmiddels zijn we alweer bijna klaar met ons 
volgende album,” vertelt Robbie. “Dat heeft geen duidelijk 
thema en we hebben nog geen gekke actie in gedachte. Onze 
reis naar de maan was leuk voor de publiciteit, maar het is niet 
zo dat we nu naar Mars willen. We willen vooral meer muziek 
maken, beter worden, gave dingen meemaken en op vette 
plekken spelen. Op aarde.”  ❤

Tekst: Tefke van Dijk. Foto: Vincent Moll

Muziek van The Hubschrauber gelanceerd 
naar de maan

D
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Renovatie van Talisappartementen in St. Anna

Over de renovatie van de kolping is in Hart van Nijmegen al heel wat ge-

schreven. echter ook op andere plekken binnen het stadsdeel nijmegen-

Midden wordt druk gerenoveerd, bijvoorbeeld aan het knollenpad. Wo-

ningcorporatie talis is daar druk bezig de appartementen van energielabel 

e naar a te brengen. daarvoor wordt zowel de isolatie als de energievoor-

ziening aangepakt. begin april 2018 werden de werkzaamheden aan de 

binnenkant van de woningen afgerond. in augustus na de bouwvak start 

men aan de buitenkant. Vóór kerst 2018 is alles afgerond.

Knollenpad in de steigers, iedereen  van energielabel E naar A

Maria Hermsen (links) en Ans Zwitserlood lekker in het zonnetje

Werk in uitvoering aan het Knollenpad

Rechts: Betonnen vleermuizenkast om in te metselen in de spouwmuur

Opzichter Johan Janssen en aannemer Nijhuis
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Renovatie van Talisappartementen in St. Anna

oor wie zich afvraagt waar het Knollenpad zich 
bevindt: het ligt verscholen tussen de Hatertseweg 
en de St. Annastraat. Vanaf de Kastanjelaan kun je 
het terrein oprijden en richting Hatertseweg is een 
voetpad. Het complex bestaat uit circa honderd 

appartementen van twee verdiepingen, gebouwd in de jaren 
zeventig van de vorige eeuw. Het is een rustig hoekje van de 
wijk St. Anna.

Ans en Maria
Oorspronkelijk waren de woningen bedoeld voor senioren, 
maar sinds 2012 worden er ook jongere mensen geplaatst. 
Vaak in de bovenste appartementen. Ans Zwitserlood woont er 
al een jaar of tien naar volle tevredenheid. Deze redacteur trof 
haar en Maria Hermsen aan in de tuin, genietend van het zon
netje. Ze zijn erg tevreden over hoe Talis en aannemer Nijhuis 
alles regelen voor de bewoners. Er is een klankbordgroep voor 
overleg met de bewoners, er verschijnt een nieuwsbulletin en 
er is elke week spreekuur. Er blijft altijd wel wat overlast, maar 
dat kan niet anders. Het blijft een bouwproject.
     Er is van alles aangepakt. De vensters zijn vervangen door 
dubbel glas. Door het asbest in de voegen moest alles afge
plakt worden. Ook werden de ramen om de beurt aangepakt 
zodat de bewoners niet in de tocht kwamen te zitten. Alle wa
terleidingen zijn geïsoleerd, de verwarming is nu per ruimte in
stelbaar en de groepenkast is ook klaar voor de toekomst. Een 
aantal mensen is op eigen verzoek overgegaan naar elektrisch 
koken. Helaas was het niet mogelijk om dit voor alle woningen 
aan te pakken, omdat Liander de voorzieningen daarvoor nog 
niet op orde heeft.

Speciale voorzieningen
Per woning is men zo’n drie dagen met de binnenkant bezig 
geweest. Om half acht stonden de bouwvakkers en instal
lateurs op de stoep. Omdat er veel oudere mensen wonen 
zijn er speciale voorzieningen getroffen. Op het terrein zijn 
twee woningen waar mensen tijdelijk konden logeren. Voor 
mensen met een zorgindicatie waren er bij de Sterreschans en 
in Alverna tijdelijke zorgwoningen geregeld. Maria Hermsen 
vertelde dat ze gebruik had gemaakt van één van de wissel
woningen. “Dan hoefde ik ’s ochtends niet zo vroeg op te staan 
om te zorgen dat ik aangekleed was voordat de werklui voor 
de deur stonden.” Volgens aannemer Nijhuis is het de laatste 
jaren vaker zo dat er speciale voorzieningen geregeld worden 
omdat steeds meer mensen met zorgindicatie nog zelfstandig 
wonen.
     Eén van de aanpassingen is een nieuwe energiezuinige ketel 
voor het centrale verwarmingssysteem. Er wordt een zonne
boiler op aangesloten die het water voorverwarmt. Voor de 

energievoorziening van de bewoners zijn er zonnepanelen op 
het dak geplaatst.

Zand in de kruipruimte
Omdat veel bewoners een scootmobiel hebben en deze stallen 
in hun berging, is besloten de deuren naar de bergingen te 
verbreden. De voertuigen kunnen nu makkelijker naar binnen.
Het enige onverwachte voor de opzichter was dat een deel 
van de kruipruimtes vol zand lag en daardoor niet toegankelijk 
was. “Ik moest onverwacht een zandzuiger laten aanrukken om 
het zand weg te zuigen. Daardoor hadden de bewoners wel 
geluidoverlast.”
     Eind april is er een opruimdag geweest met een grote con
tainer waar bewoners hun overtollige spullen in kwijt konden. 
Er was een terrasje met een drankje en een friettent zodat het 
geheel een feestelijk tintje kreeg. Ans Zwitserlood is er even 
langs geweest om een bakje koffie te drinken en vond het wel 
gezellig.
     In het begin stonden de ventilatoren van de ontluchting 
nog niet goed afgesteld en zogen alle warmte uit de woning. 
Dat is inmiddels verholpen. Ook is Ans Hermsen nog een 
plankje kwijt, “daar had ik leuke dingetjes op staan.” Ze gaat er 
nog achteraan.

Vleermuiskasten
Na de bouwvak worden de buitenmuren aangepakt. De 
huidige muren isoleren nauwelijks en de spouw is te smal voor 
het aanbrengen van isolatie. De grijze buitenmuren worden 
helemaal gesloopt. Er komt een laag isolatie tegen de bin
nenmuur en daar tegenaan een nieuwe stenen buitenmuur 
in aardetinten waarin vleermuiskasten gemetseld worden. 
Die vleermuizen zijn ook de reden dat er niet eerder met de 
buitenmuren begonnen kon worden. Volgens de flora en fau
nawet kan daarmee pas begonnen worden als de jongen van 
de vleermuizen oud genoeg zijn.
     De planning is al lang geleden gemaakt. Voorheen was een 
half jaar voldoende. “Vanwege de lange levertijden van bouw
materialen en de drukbezette agenda’s van onderaannemers 
moeten we steeds eerder beginnen met plannen.” Volgens die 
planning zal alles bij dit project afgerond zijn voor kerst 2018. ❤

Tekst en foto’s: Eef van Hout 

V
Knollenpad in de steigers, iedereen  van energielabel E naar A



Hart van Nijmegen - juni 201826

Mensen in de… 

BEER
Truus Kuppeveld (74) woont in de Hatertse Hei 

en komt drie keer per dag met hond Beer (7,5) 

naar het Goffertpark. “Prachtige omgeving. 

Alleen lopen is niks aan, maar met de hond is 

het leuk. Iedere dag lopen we vier tot vijf kilo

meter.” Truus heeft altijd grote honden gehad, 

van een hazewind en bouvier tot rottweiler. 

“Beer is een hele lieve hond. Echt een schoot

hond. Op de bank ligt ’ie altijd over ons heen.” 

Het is overigens een wonder dat ze hier nog 

loopt, want normaal gesproken zitten zij en 

haar man in deze tijd van het jaar op de cam

ping aan het Veluwemeer. Helaas kunnen ze 

dit jaar pas later gaan omdat ze eerst moesten 

‘dokteren’ vanwege borst en botkanker. “We 

leven gezond, eten veel fruit, roken en drinken 

niet maar ja, kanker kan iedereen krijgen.”

PAKJE
Evelien ter Riet (34) en Joost Lap (36) uit Mook zijn net klaar 

met picknicken in het Goffertpark. Samen met hun dochter 

Noortje (2,5) en zoon Pieter (9 maanden) aten ze broodjes en 

dronken pakjes limonade. Evelien: “Voor Noortje was het de 

eerste keer dat ze uit een pakje dronk. Dat was een dingetje 

voor haar.” Het is een mooi park, vinden Evelien en Joost. “Je zou 

kunnen zeggen dat we het hebben herontdekt,” zegt Evelien. 

“Toen we in Nijmegen woonden, kwamen we er vaker. Nu is het 

weer voor het eerst sinds lange tijd, met de kinderen.” Het is de 

eerste officiële dag van hun vakantie van twee weken. Ze gaan 

een week naar Zeeland, maar nu eerst naar de kinderboerderij. 

“Schapen en paarden kijken,” zegt Joost. “En Noortje heeft het 

voortdurend over de ezel. Geen idee waarom.”

ACHTERTUIN
Marc Thomassen (34) heeft op zijn vrije 
maandagen (en soms in het weekend) al 
heel wat gewandeld met zijn dochter Janne 
van negenenhalve maand (ja, in het eerste 
levensjaar van je kind reken je nog in halve 
maanden). “Het is een fijne plek om rondjes 
te lopen en het is niet te ver van ons huis aan 
de Hatertseveldweg, waar we nu een jaar 
wonen.” Geboren in Wijchen, woonde Marc en 
zijn vriendin eerst in een appartement in het 
centrum van Nijmegen. Met de geboorte van 
Janne in het verschiet verhuisden ze naar de 
‘Tussenwijk’, zoals zij en de buren de buurt tus
sen het spoor en de Graafseweg noemen. “We 
hebben nu een grote achtertuin van veertig 
meter diep. Eigenlijk hoeven we dus helemaal 
niet naar het park.”

26
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Mensen in de… 
Opvallende ontmoetingen en spontane straatinterviews. Verslaggevers dirk-jan 
burgersdijk, tefke van dijk en fotograaf Vincent Moll trekken de wijk in en stellen 
zomaar een paar vragen aan toevallige voorbijgangers. Lees de verrassende verha-
len die zij tegenkomen.

BRIGADIEREN
Vivian Tubée (46) is net klaar met haar ‘dienst’ als verkeersbrigadier, die ze samen had met Lara en Nienke uit groep 8 van basisschool De Akker. Twee keer in de acht weken staat ze ’s ochtends en ’s middags bij het zebrapad. Een ouderklus die ze goed kan combineren met haar werk als coördinator stagebegeleiding van verpleegkundestudenten in RadboudUMC. Volgens Vivian is de verkeerssituatie bepaald niet overzichtelijk. “Je kunt het niet goed overzien en auto’s stoppen meestal niet uit zichzelf. Het is dankbaar werk en het is leuk om even ‘de baas’ te zijn. Toch houdt het na de zomer op omdat de coördinatorouder stopt en niemand het wil overnemen.” Vivians dochter van twaalf gaat dan naar de middelbare school. Ook zij ‘brigadiert’ weleens maar vond het ‘vrij saai’. “Als het donker en koud is in de winter is het ook minder leuk. Al kun je als het glad is wel genieten van fietsers die uitglijden.”

TIMMEREN
Timmerman Bob Stevens (30) uit Ewijk is bijna 
klaar met de verbouwing. Tijd om de steiger 
af te breken. Anderhalve maand werkte hij bij 
zijn klant (die ondertussen blijft sjouwen met 
grote steigerplanken – ‘kun je zien hoe goed 
wij samenwerken!’) aan een aanbouw met 
dakkapel. “Ik doe dit werk nu tien jaar en het 
is een fijne wijk om te werken,” vertelt Bob. 
Via mondtotmondreclame krijgt hij steeds 
klanten in de buurt. “Als timmerman doe ik 
alles behalve het buitenmetselwerk. De afwis
seling maakt het leuk. De ene dag timmeren, 
de andere dag binnen metselen.” Is het fysiek 
niet zwaar met tropische temperaturen? “Als 
het warm is, zweet je meer. Je bent meer fysiek 
bezig dan een chirurg of iemand met een kan
toorbaan. Dat werk is vooral psychisch zwaar.”

CHOCOLADEREEP
Sophie Derks (20) geeft onmiddellijk toe dat de Oreochocoladereep die ze heeft gekocht bij de Albert Heijn XL een guilty pleasure is. “Het duurt niet heel lang voordat die op is, haha.” Ze hoeft vandaag niet te werken en is op weg naar huis. Echte plannen voor de rest van de dag heeft ze nog niet. “Misschien ga ik nog fitnessen. Dat doe ik nu vijf jaar iedere woensdag en als ik zin heb. Niet vanwege de chocoladerepen, hoor. Ik wil vooral fit blijven.” In september start ze met haar studie Toegepaste Psychologie aan de HAN, na een tussenjaar werken bij de Bruna. Daar heeft ze veel zin in. “Ik weet nog niet precies wat ik wil worden, maar ik heb op de Pabo gemerkt dat coaching mij wel trekt.”

27
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Gordijnen, zonwering, vloeren ...en meer

Richt uw woning mooier in met 

Wennekers Nijmegen

Groenestraat 2A Nijmegen 
(hoek St. Annastraat)

T:  (024) 356 01 04  
E: info@wennekers-nijmegen.nl

www.wennekers-nijmegen.nl

Binnen mijn praktijk begeleid ik kinderen van de 
basisschool die een steuntje in de rug nodig hebben. 

Heeft uw kind hulp nodig bij
•  rekenen, lezen, spelling, woordenschat, 

begrijpend lezen, schrijven
•  dyslexie en dyscalculie
• het bijbenen van niveau of tempo van de leerstof
•  het trainen voor de Cito
• studievaardigheden

Wilt u graag zien dat uw kind
• betere leerprestaties behaalt
• hernieuwd vertrouwen in zichzelf ontwikkelt
• weer in de opwaartse spiraal terecht komt

Ik bied uw kind graag hulp op maat. Dit doe ik in 
nauwe samenwerking met ouders en school.

Mijn praktijk ligt in de wijk De Hazenkamp.

Dromedarisstraat 15, Nijmegen   
06 4976 6889    

beapieters@glazenkamp.net
www.leerlingbegeleidingbeapieters.nl

Drs. Bea Pieters 
Pedagoog & Leerkracht
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iets moois maken van de ‘buitenruimte’ in de 
breedste zin van het woord. Zo zou je de geza-
menlijke passie van Sytske van der kooi (28) en 
jacco jansen (31) kunnen omschrijven. Sinds 
1 februari van dit jaar runnen zij hun ontwerp-
studio jenS Ontwerpers vanuit het bedrijven-
centrum groenestraat in nijmegen. 
 

rie jaar geleden begonnen de jonge tuin en land
schapsontwerpers heel voorzichtig met hun eigen 
bedrijf. Kantoor aan huis naast hun ‘gewone’ vaste 

baan: aanvankelijk in hun toenmalige woonplaats Haarlem, 
later in Nijmegen. “We kregen regelmatig verzoeken voor een 
tuinontwerp van vrienden en bekenden, En ja, dan moet je 
toch een eigen bedrijfje beginnen als je dat goed wilt doen. Zo 
is het balletje gaan rollen,” zegt Jacco.
     Sytske en Jacco leerden elkaar kennen tijdens hun opleiding 
tuin en landschapsinrichting aan de Hogeschool Van Hall La
renstein in Velp. Daar bleken ze overigens niet alleen de liefde 
voor tuin en landschap te delen, want sindsdien gaan ze ook 
privé door het leven als stel. Sytske studeerde af in de richting 
tuinarchitectuur, Jacco in de richting landschapsarchitectuur. 
Daarna volgde Jacco nog vier jaar de opleiding stedenbouw 
aan de Academie van Bouwkunst in Amsterdam. Vandaar dat 
ze enige tijd in Haarlem woonden.

Straatsteen
“Tuinarchitectuur en landschapsarchitectuur hebben natuurlijk 
veel raakvlakken, maar bij de afstudeerrichting tuinarchitec

tuur werk je veel meer tot in detail uit. Tot op de straatsteen 
nauwkeurig, zeg maar. En dat vind ik heel leuk om te doen. 
Bij landschapsarchitectuur gaat het meer over visie en over 
regionale plannen. Daar is Jacco heel graag mee bezig. In die 
zin vullen we elkaar denk ik heel goed aan,” zegt Sytske. 
     JenS Ontwerpers is dus van alle markten thuis. Jacco: 
“Zodra je de deur uitstapt ben je in ons werkveld.” Sytske en 
Jacco verzorgen ontwerpen voor particulieren, bedrijven en 
gemeenten. Van groot tot klein, van tuin tot openbare ruimte. 
“Zelf aanleggen doen we niet. Maar we kunnen je wel in con
tact brengen met een hovenier die dat voor je doet. Of je doet 
het zelf. We begeleiden natuurlijk wel de realisering van het 
ontwerp,” zegt Sytske.
     Dat Sytske en Jacco nu juist in Nijmegen fulltime aan de slag 
gaan met hun bedrijf is geen toeval. Sytske: “Jacco is in deze 
regio opgegroeid, zelf kom ik uit Dokkum, maar toen we nog 
in Haarlem woonden hadden we al besloten dat we ooit naar 
Nijmegen wilden verhuizen. Zo’n leuke stad: je hebt hier de 
Waal, je hebt de polder, je hebt hier een stuwwal, de Mooker
heide is vlakbij: qua landschap kunnen we hier ons hart wel 
ophalen.”  ❤  

Tekst en foto: Ronald Spaak

JenS Ontwerpers: ‘Zodra je de deur 
uitstapt ben je in ons werkveld’

Gestart in 't Hart

JenS Ontwerpers 
Groenestraat 294 - 6531 JC Nijmegen
info@jensontwerpers.nl
www.jensontwerpers.nl

Sytske van der Kooi en Jacco Jansen in het bijenpaviljoen in de Goffert: "Qua landschap kunnen we hier in Nijmegen ons hart ophalen."

D
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De schilder is de beste 
vriend van uw huis!

www.somonschilderwerken.nl  
06-206 505 65

Binnen en buitenwerk | Houtrotreparatie 
Diverse wandafwerking

Ook werken 
op andere 

locaties? Check 
de website!

Horeca en catering 
medewerkers gezocht!

Werken tijdens de 
Nijmeegse Vierdaagse?

www.horeca-uitzendbureau.nl

RGN04 Nijmeegse Vierdaagse Flyer A6 105x148 def v3.indd   1 08/05/2018   15:50

Waarom werken 
tijdens de Nijmeegse 
Vierdaagse?

•  Werken tijdens één van de grootste 
evenementen van Nederland.

•  Een gezellige werksfeer in een 
enthousiast hospitality team.

•  Uitdagende en afwisselende functies 
met flexibele werktijden.

•  Mogelijkheid om ook na de Vierdaagse 
bij Tempo-Team Hospitality of JMW aan 
de slag te gaan.

Interesse? Mail direct je CV! heumensoord@jmwhorecapersoneel.nl
Of bezoek onze website: www.horeca-uitzendbureau.nl

RGN04 Nijmeegse Vierdaagse Flyer A6 105x148 def v3.indd   2 08/05/2018   15:50
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Kinderen zoeken naar monumenten 
in eigen buurt

Op een zonnige maandagochtend liepen  
26 kinderen in groepjes door de Hazenkamp. 
Het waren leerlingen van NSV2, groep 6a van 
meester Geertjan, met hun begeleiders. Ze 
keken bewust rond in de wijk waarin ze wonen 
of naar school gaan en zochten naar monu-
menten.

oordat ze vertrokken was er een korte inleiding over de 
geschiedenis van de Hazenkamp. Ieder groepje onder
zocht vervolgens een stukje van de wijk aan de hand 

van opdrachten. Op een kaart tekenden ze de monumenten in 
en wie langs zijn of haar huis kwam, mocht dat ook op de kaart 
zetten.
     Het leverde voor alle deelnemers verrassingen op. Wie 
had gedacht dat de Maranathakerk in de Steenbokstraat een 
monument is en dat er vroeger een toren bij hoorde? Dat de 
zestig Maycretewoningen, na de oorlog gebouwd als nood
woningen, inmiddels tot monument verklaard zijn? Dat de 
oude gebouwen aan de Dobbelmannweg, waar de groep altijd 
langsloopt als ze naar de gymles gaan, meer dan honderd jaar 
oud zijn en horen bij een enorm complex rondom de Groe
nestraatkerk?

Slim
Twee groepen gingen naar het Goffertpark, dat op zich een 
monument is, en waar zich ook weer monumentale elementen 
bevinden zoals het stadion, het rosarium en een lantaarnpaal. 
Ze kwamen er bij hun onderzoek achter dat de stenen, die 
vrijkwamen bij de aanleg van het stadion, gebruikt zijn om de 
muur van het openluchttheater te bouwen. Dat vonden ze erg 
slim. Vervolgens stonden ze stil bij de mensen die dat werk 
uitgevoerd hebben: de werklozen die in de jaren dertig met 
de schep de ‘Bloedkuil’ hebben uitgegraven. Na afloop van de 
tocht deelden alle groepjes hun nieuwe kennis in een korte 
presentatie.
     Het project is een experiment van basisschool NSV2 in sa
menwerking met Bernardine Beenackers. Zij ontwikkelt vanuit 
haar onderneming Kleioskoop erfgoedprojecten waarbij de 
geschiedenis die vlakbij te vinden is, centraal staat. Bij dit 
experiment is gebleken dat onderwerp ‘monumenten in mijn 
buurt’ enorm aanspreekt. Mogelijk wordt het project na deze 
pilot verder ontwikkeld. ❤

Tekst en foto: Bernardine Beenackers

V

Bespreking bij ‘De Schep’. Het monument voor de werklozen die ingezet zijn bij de aanleg van het Goffertpark en het graven van het 
stadion, ‘de Bloedkuil’
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Het Verleden in Verhalen 

Een vechtpartij of brandstichting is van alle 
tijden en brengt veel onrust met zich mee. 
Nijmegenaren die in de jaren tachtig en 
negentig in de Landbouwbuurt en het Wil-
lemskwartier woonden, kunnen daarover 
meepraten. Grote groepen jongeren uit die 
wijken gingen tekeer. Wat gebeurde er ei-
genlijk? Henny Fransen was er destijds bij en 
doet na vijfentwintig jaar verslag.

n het geschiedenisboek over de Landbouwbuurt Allenig 
soms een voerman met paard en wagen komt een passage 
voor over een massale vecht

partij tussen jongeren uit de 
Kolpingbuurt en het Willemskwar
tier. Volgens een krantenbericht 
van 9 juni 1980 waren er wel 350 
jongeren bij betrokken geweest, 
waarbij er stokken en ijzeren sta
ven werden gebruikt. Het gevecht 
begon op de Dr. Schaepmanstraat, 
maar nadat de politie twintig man 
nodig had om de vechters uit elkaar te halen, kwam het later 
opnieuw tot vechten in de Landbouwbuurt. 

Brandstichting
In juli 1992 staan er in het Willemskwartier, ring Feithstraat   
Dr. Schaepmanstraat  Bilderdijkstraat, zo’n zesenvijftig wonin
gen leeg. Woningstichting Nijmegen wil deze woningen direct 
na de bouwvakvakantie laten slopen, zodat er vervangende 
nieuwbouw kan plaatsvinden. Op 29 juli bericht De Gelder-
lander dat de woningstichting de sloop van de woningen wil 
versnellen. Aanleiding is een serie brandstichtingen in de wijk. 
In de afgelopen weken is er in de dichtgespijkerde panden ze
ker tien maal brand gesticht. De zeven gezinnen die nog tussen 
de slooppanden woonden, hebben met spoed vervangende 
woonruimte gekregen. 
     Volgens Hoofd Bewonerszaken Wim Cousijn heeft de 
woningstichting direct contact  met het slopersbedrijf opgeno

men met het verzoek de panden zo 
snel mogelijk met de grond gelijk te 
maken. In de nacht van 28 juli moest 
de brandweer opnieuw uitrukken 
voor vier panden die kort na elkaar in 
brand waren gevlogen, waarbij een 
grote schare toeschouwers op de 
been was. 
     Volgens een politiewoordvoer
der werden de agenten door een 

groep van zo’n dertig oudere jongeren met gejoel en applaus 
onthaald en werden er door hen ligstoelen aangesleept om het 

Lekker fikkie stoken in het  Willemskwartier  

I
Volgens de politie 

 werkten de brandstich-
ters woning na woning af, 
op de voet gevolgd door 

de toeschouwers
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klacht bij de politie ingediend tegen het beleid om niet actief 
te blussen en de sloopwoningen zo veel mogelijk te laten 
uitbranden. Met name een bewoner van de Groenestraat die 
carapatiënt is, ondervindt veel last van de zwarte rook die 
boven zijn woning hangt, waardoor hij urenlang tranende 
ogen heeft en voortdurend moet hoesten. Uiteindelijk geeft 
de brandweer gehoor aan zijn klacht. 
     Op 20 augustus rest er slechts een zwartgeblakerde ruïne 
van het complex sloopwoningen in het Willemskwartier. 
Buurtbewoners drommen bijeen rond de nog smeulende 
puinhopen. Voor sommige ouderen roept het beeld herinne

ringen op aan de verschrikkin
gen in de 
Nijmeegse 
binnenstad 
na het 
bombarde
ment van 
22 februari 
1944. Vol
gens brand
weercom
mandant 
Pepping is 
de brand
weer drie 
weken lang 
elke avond 
en nacht be
zig geweest 
om de bran
den onder 
controle te 
houden en 

hebben de aanhoudende branden kapitalen aan inzet van de 
politie en brandweer gekost. 

Daders
Wanneer in 1993 is begonnen aan de sloop van woningen 
aan de Dr. Schaepmanstraat, begint het brandstichten 
opnieuw. Ondanks de versnelde aanpak kan niet voorkomen 
worden dat er nog regelmatig leegstaande panden in brand 
worden gestoken. In januari 1994 worden de daders uitein
delijk gepakt en bekennen twintig jongelui in de leeftijd van 
14 tot 26 jaar dat zij de branden in het Willemskwartier heb
ben aangestoken.  ❤

Tekst: Henny Fransen. Foto’s: Maurice Fransen

Het Verleden in Verhalen 

bluswerk vanaf de overzijde gade te kunnen slaan. Volgens de 
politie werkten de brandstichters woning na woning af, op de 
voet gevolgd door de toeschouwers. Politiechef Bert Huur
man van het bureau aan de Muntweg beschikt weliswaar over 
een aantal aanwijzingen omtrent de daders, maar het is niet 
eenvoudig met hard bewijsmateriaal te komen. De buurt ziet 
de brandstichtingen intussen met lede ogen aan. “Iedereen had 
kunnen voorspellen dat dit fout zou aflopen. Direct na het ver
trek van de bewoners had de bulldozer er overheen gemoeten.” 

Sloop
Op 30 juli be
gint het sloop
bedrijf met het 
slopen van de 
eerste wonin
gen aan de 
Feithstraat. In 
de komende 
weken zul
len ook de 
huizen aan 
de Bilder
dijkstraat en 
Dr. Schaep
manstraat 
onder de 
slopersha
mer vallen. 
Maar de 
slopers 
kunnen de 
brandstich
ters niet bijhouden, want op 17 augustus wordt 
er opnieuw brand gesticht. De huizen in de Bilderdijkstraat die 
het afgelopen weekend zijn leeggekomen, hoeven nu niet meer 
op de slopers te wachten. De brandweerlieden kijken dit keer 
rustig toe hoe de vlammen hun verwoestende werk verrichten. 
Ze waken er alleen voor dat de vlammen niet overslaan naar 
een pand in de rij dat nog bewoond is. 
     Intussen kijken tientallen bewoners toe. Kinderen vermaken 
zich door stenen te gooien naar de leegstaande woningen. De 
volgende dag gaan de branden in de sloopwoningen gewoon 
door. Net als de dag ervoor blijft de brandweer aanvankelijk 
alleen toekijken, maar omdat er in de loop van de avond steeds 
meer klachten binnenkomen, wordt besloten alsnog te blus
sen. Volgens een politiewoordvoerder zijn er de laatste dagen 
zo’n twintig tot dertig woningen in vlammen opgegaan. Een 
aantal bewoners van omliggende straten heeft intussen een 

Lekker fikkie stoken in het  Willemskwartier  

Brand sloopwoning 1992
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Klopper & Kramer is de vertrouwde naam in

uitvaartzorg in Nijmegen en omgeving en staat

garant voor persoonlijke dienstverlening op het

hoogste niveau. Met grote zorgvuldigheid en

toewijding zijn wij betrokken bij iedere uitvaart

die wij begeleiden en nemen daar graag alle

tijd voor.

In ons eigen kleinschalige rouwcentrum Oud-

Mariënboom aan de Groesbeekseweg bieden

wij de mogelijkheid om in een stijlvolle,

informele omgeving in alle rust en beslotenheid

afscheid te nemen. 

De vertrouwde naam
in uitvaartzorg

Groesbeekseweg 424 | Nijmegen | www.kk.nl (024) 323 44 44

Paul en Bjorn zijn de handhavers van de gemeente  
(bureau Toezicht & Handhaving) in uw wijk. Zij werken sa-
men met wijkbewoners, politie, Dar en andere organisaties 
aan een leefbare stad (schoon, heel, veilig en toegankelijk). 
Hun motto is ‘samen werken aan een leefbare stad.’

Wat doet een handhaver? 
“Wij zijn veel op straat te vinden, in het centrum maar ook 
in de wijken. Bewoners, ondernemers en bezoekers kunnen 
ons vragen stellen en onze hulp inroepen. Wij spreken men
sen en bedrijven aan als zij hinder of overlast veroor zaken, 
of als zij zich niet aan de wet houden.” Handhavers zijn 
buitengewoon opsporingsambtenaar (BOA). Als iemand na 
een boete zijn gedrag niet verandert, dan kan de handhaver 
hem aanhouden. Bijvoorbeeld voor het niet tonen van een 
identiteitsbewijs.  

Handhavers komen ook in actie bij overlastmeldingen die 
op één of andere manier bij de gemeente binnenkomen. Zo 
onderzoeken zij afvaldumpingen en verkeerd aangeboden 
afval, geluidsoverlast of  hondenoverlast. En zij treden op 
tegen obstakels die de openbare ruimte minder toegankelijk 
maken zoals terrassen op de stoep, foutgeparkeerde auto’s 
– bijvoorbeeld op gehandicaptenplaatsen – of fietsen die 
langdurig hinderlijk geparkeerd staan.  

“We werken ook samen met bijvoorbeeld woningcorporaties 
en zorgpartijen om problemen in wijken op langere termijn 
op te lossen. Een melding over een vervuilde tuin en verwaar
loosd huis kan bijvoorbeeld duiden op psychische problemen 
van de bewoner. Wij zorgen dan dat er samenwerking in de 
hulpverlening gestart wordt.”

Hoe kunt u contact opnemen?
“Spreek ons gerust aan op straat. Wij werken dagelijks tussen 
7:00 en 23:00, soms later als het bijvoorbeeld gaat om horeca 
of een project. Of meld het probleem via de Meld&Herstel app 
(zie nijmegen.nl/meld&herstel). Ook kunt u ons bellen via het 
telefoonnummer van de gemeente: 14 024.”

Maak kennis met de handhavers in Nijmegen-Midden

Handhavers Paul (links) en Bjorn
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de drie oud-machinisten van stichting Stoom-
groep de goffert hebben een belangrijke 
financiële barrière doorbroken: ze hebben 
nu meer dan € 25.000 euro in kas. Meer goed 
nieuws: als ‘goed doel’ van de nijmeegse 
 Haring Party hebben ze –net als Marikenhuis- 
op 19 juni in één klap € 11.000 erbij gekregen.  
en bij de provincie gelderland kunnen ze ein-
delijk een subsidie van € 25.000 aanvragen. 

et zetje om door de langverwachte grens van € 25.000 
te breken kwam van de bestuursleden zelf. Met hulp 
van velen hebben Pim Egbertzen, Rob Quint en Jordi 

Wouters dit jaar zelf het Kids Fest bij Kinderboerderij De Goffert 
opgezet. Het weer werkte op 12 mei mee, het evenement trok 
veel kinderen met hun ouders. De opbrengst: bijna € 1100.
     Al mag de stroom aan gelden sinds de oprichting in 2016 
wat minder snel stromen dan ze aanvankelijk hadden inge
schat, de mannen zitten op geen enkel front stil. Ze gaan deu
ren langs met de collectebus, spelen zich in de kijkerd bij sym
pathisanten en bedrijven, en benaderen de middenstand voor 
bijdragen. Een bekende manier om meer in kas te krijgen is de 
statiegeldinzameling bij supermarkten geweest. Dat leverde bij 
Coop  Wieleman € 1086 op, en onlangs bij drie Jumbozaken in 
totaal € 570.

Goed doel
Samen met Marikenhuis Nijmegen was Stoomgroep de Goffert 
dit jaar het goede doel tijdens de 21ste Nijmeegse Haring Party 
in het gemeentehuis. Voor de treinmachinisten is het erg goed 
nieuws dat ze in deze setting als goed doel zijn bestempeld. De 
bestuursleden voelen zich vereerd met de uitverkiezing en kun
nen bovendien uitzien naar de substantiële bijdrage van  
€ 11.000 aan de treintjeskas. Vooraf was al duidelijk dat de Party
opbrengst flink hoog kon worden. Elke Haring Partygenodigde 
werd immers geacht minimaal € 50 te bieden.
     Zoals gezegd, de treinmannen zitten niet stil. Hen wacht 
nog veel papierwerk voor vergunningen, regelingen, juridische 
afspraken; en technisch overleg over rails, remise, een vloei
stofdichte vloer, enzovoort. Nu de komst van treintje Rollecate 
nadert, hoopt de stoomgroep ook het bedrijfsleven bereid te 
vinden om te sponsoren. Een treintjesympathisant heeft op 
eigen houtje getracht De Efteling tot een bijdrage te verleiden 
vanwege de parallellen met Nijmegen – treintje, kinderen, vertier 
– maar het attractiepark is niet op dat verzoek ingegaan. ‘De 
 Efteling heeft ervoor gekozen zich te verbinden aan één goed 
doel: Villa Pardoes.’ ❤ 

Tekst: Henk Verhagen. Foto: Broer van den Boom 

H

Stoomgroep door 25.000 eurogrens heen

Voorzitter Pim Egbertzen van Stoomgroep de Goffert spreekt bezoekers van de Haring Party toe
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Pontanusstraat 1 | 6524 HA  Nijmegen | 024 - 322 36 26
info@vananken.nl | www.vananken.nl 

Thuis in het
Rijk van Nijmegen
Met meer dan 30 jaar ervaring in het Rijk van 
Nijmegen kennen we zo’n beetje iedere straat, 
steegje en laan. Uw garantie voor een zorgvuldig 
advies over welke woning aansluit bij uw 
persoonlijke woonwens. Door lokale markt- en 
mediakennis weten wij precies hoe wij uw woning 
bij verkoop in het juiste daglicht moeten zetten.

Meer weten? Neem dan contact op met  
Juliëtte van Anken of Onno Disveld.

Van den Bergh
opticiens - audiciens
Hatertseweg 825, Nijmegen 
024 350 2814 
opticienvandenbergh.nl

U bent van 
harte welkom!

Voor aspirine 
naar de opticien

Naar aanleiding van een persbericht van 
de Nederlandse Unie van Optiekbedrijven 
(NUVO), waarin zorgen worden geuit over de 
kwaliteit van de oogmetingen in Nederland, 
is ons vak de afgelopen tijd meer dan 
normaal in het nieuws geweest. Het beroep 
van opticien is onbeschermd, iedereen mag 
hier oogmetingen doen, gediplomeerd of 
niet. Daarom kunt u nu nog net niet in een 
bouwmarkt een bril kopen. Maar wel bij de 
drogist!

Maar pas op! Bij de drogist worden uw ogen 
gemeten met een computer die bij ons alléén 
gebruikt wordt om een indicatie van de sterkte 
te krijgen. En dat is écht onvoldoende om een 
goed oogadvies te kunnen geven. Een
opticien onderzoekt namelijk vervolgens uw 
ogen, doet een subjectieve meting, kijkt ook 
naar de samenwerking tussen beide ogen en 
bepaalt met behulp van moderne apparatuur 
hoe de glazen in uw montuur gezet moeten 
worden. Allemaal zaken die van essentieel 
belang zijn voor het uiteindelijke kijkplezier. Ook 
het monteren van de glazen is specialistisch 
werk dat wij bij Van den Bergh opticiens dan ook 
zelf én in onze eigen werkplaats uitvoeren. 

Mensen zijn zich niet altijd bewust van één van 
de mooiste geschenken die ze bij geboorte 
gekregen hebben, de ogen. Goed zien is een 
groot goed waar we heel zuinig op moeten zijn. 
En daarom verricht bij ons een gediplomeerde 
en deskundige opticien de oogmetingen. Dit 
zou volgens de NUVO én ons de standaard 
moeten worden die, net als in de rest van 
Europa, wettelijk geregeld zou moeten zijn, 
zodat u zeker weet dat er op een verantwoorde 
manier wordt omgegaan met uw ogen. 

U bepaalt na ons advies vervolgens zelf wat u 
wil uitgeven aan een nieuwe bril. Van den Bergh 
Opticiens biedt u daarom brillen en glazen in 
alle prijsklassen. Maar dus pas ná een gedegen 
oogmeting. Op deze manier worden eventuele 
problemen in een vroeg stadium opgemerkt en 
bent ú verzekerd van goed 
en optimaal zicht.

Zienswijze
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in deze rubriek aandacht voor heel bijzondere 
wijkbewoners: onze huisdieren. Zij hebben de 
speciale liefde en aandacht van hondenfotograaf 
jantien van dam. Zij vertelt in deze rubriek over de 
huisdieren bij jou om de hoek én over hun baasjes. 
Maak deze keer kennis met Chris, gerdien, Pim en 
jibbe die wel een heel bijzonder verhaal te vertel-
len hebben over hun kat Flex.

n april van 2017 verdween Flex ineens. Zijn zus poes 
Noushka had kittens, zou dat de reden zijn geweest 
van zijn vertrek? Niemand wist het. De zomer kwam, 

de herfst deed zijn intreden en de winterse koude dagen 
volgden. Nog steeds was Flex niet thuis. De kittens werden 
groter en vonden een nieuw tehuis. En omdat de hoop op 
de terugkomst van Flex was opgegeven, besloot het gezin 
één van de kittens van Noushka zelf te houden. Deze mooie 
zwarte kater kreeg de toepasselijke naam Raaf. Maar in 
december, rond de kerst, kwam er ineens een telefoontje uit 
de omgeving van Rhenen.  En ja hoor, Flex was boven water!

Waar was Flex?
Het verhaal wil dat Flex  ergens in juni in Beuningen is 
gevonden en naar het asiel in Balgoy is gebracht. Hij was 
niet gechipt, dus was de eigenaar niet te achterhalen. 
Vanuit het asiel is hij geplaatst bij een gezin. Helaas was het 
nieuwe baasje allergisch en moest Flex terug naar het asiel. 

Maar gelukkig waren daar mensen uit Groningen. Flex had 
weer een thuis. Maar wederom pech, het matchte niet met 
de reeds aanwezige katten. Dus werd er een nieuw huis 
voor hem gezocht. En zo kwam Flex bij mensen in Rhenen 
terecht. Na goed observeren kwamen zij tot de conclusie 
dat Flex toch ooit wel een baasje moet hebben gehad. Hij 
was vriendelijk en gewend om in huis te zijn. Gelukkig heb
ben deze mensen de moeite genomen om op de site van 
Amivedi te kijken. En wat bleek, Flex stond daar nog steeds 
als vermist vermeld. 
     Chris, Gerdien, Pim en Jibbe konden dezelfde avond hun 
geliefde Flex weer in de armen sluiten. Hij kwam binnen 
alsof er niks gebeurd was. Maar dat was natuurlijk niet 
zo. Kitten Raaf was inmiddels ruim een half jaar en poes 
Noushka moest ook 
wel weer even wen
nen aan de nieuwe 
situatie. Maar na een 
klein weekje werd het 
een gezellige boel  en 
hebben ze elkaar nu 
volledig geaccepteerd. 
Het avontuur van Flex 
kent gelukkig een heel 
happy end! ❤

Tekst en foto’s: 
 Jantien van Dam

Kat Flex verdween en kwam weer terug…

Van links naar rechts: Raaf, Noushka en Flex

Mijn huisdier en ik

I

Jibbe en Flex
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Bruine, witte en gekleurde bijenwaskaarsen

Kinderfeestjes

Workshops

Gelegenheidskaarsen

tel: 024 3553492 of 06 45302171

Groenestraat 199

6531 HE Nijmegen
tel: 024 3553492  

• Natuurvoedingsmiddelen

•Uitgebreid assortiment

•Ook glutenvrij

•Goede parkeergelegenheid

Met eigen kaarsenmakerij

www.bijenkaars.nl

 

tel: 06-81472151 of 024-3553492

FYSIOTHERAPIE MICHEL TEN BOKUM 
  

 
PER 1 MAART 2018 IS MIJN PRAKTIJK VOOR  
FYSIOTHERAPIE EN MANUELE THERAPIE VERHUISD VAN 
SINT ANNASTRAAT 282 NAAR SINT ANNASTRAAT 288 
 
IK BEN NOG STEEDS BEREIKBAAR VIA: 
T: 024 3565960 I: www.tenbokum.nl 
M: 06 51792621 E: michel@tenbokum.nl 

>>>>>>>>>> 

www.bakkerij-holland.nl

Nijmegen
Sint Jacobslaan 277
Tel. (024) 355 07 08

Wijchen
Lepelaarstraat 6a

Tel. (024) 641 26 90

van 08.30 tot 12.00 uur

BELANGRIJK 
NIEUWS!!

Geef uw stoel
of bank een 

2e leven

Geef uw stoel
of bank een 

2e leven

Hatertseweg 469
6533 GH Nijmegen 
024 - 356 47 55

                                 Ze Zijn er weer 

de boter malse 
Hollandse nieuwe

Kom proeven 
in de steenboKstraat
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aan de Looimolenweg bevindt zich de oudste 
van de twee nog bestaande windmolens in 
nijmegen. de oorspronkelijke looimolen uit 
1760 is een rijksmonument en nog volledig 
werkend. Het is de enige molen in de wijde 
omtrek die alles zelf maalt. er worden biolo-
gisch geteelde granen uit de regio gemalen. 

n de molen bevindt zich ook een klein winkeltje voor 
particulieren waar meel, brood en cakemixen, vlokken en 
kippenvoer verkocht wordt. Mariska Bouw (48) uit de Land

bouwbuurt is één van de vrijwilligers.

Hoe ben je bij ‘De Witte Molen’ terechtgekomen?
“Ik was hier klant en het leek me leuk om hier te werken. Ik bak 
zelf heel graag brood. Ze hadden toevallig iemand nodig en zo 
ben ik hier in 2006 komen werken. Ik werk hier twee middagen 
per week.” 

Wat houdt jouw werk bij ‘De Witte Molen’ precies in?
“Ik werk in de winkel en help klanten. Verder het meel wegen, 
in zakken scheppen, etiketteren en in de schappen zetten. We 
zijn scherp geprijsd, want er is weinig transport.”

Wat vind je leuk aan het werk?
“Ik vind het mooi dat het een groen product is. Er wordt hier 
gemalen op wind, alles is biologisch. Aan de overkant van 
de Waal heb je Park Lingezegen en daar heb je velden met 
biologisch graan. Dat graan wordt hier gemalen en dat heet 
‘Doornikse mix’. De Knollentuin bakt hier bijvoorbeeld brood 
van. Het meel gaat naar biologische bakkers in en rondom 
Nijmegen. Dus het is echt een streekproduct. We krijgen veel 
enthousiaste klanten binnen. Binnenkort hebben we met het 
team een les brood bakken bij Ineke Berentschot. Daar doe je 
veel inspiratie en ideeën op en je krijgt recepten mee. Wij moe
ten klanten kunnen helpen. Ze komen soms met problemen 
bij het bakken en dan kunnen wij tips geven.” 

Kunnen jullie nog vrijwilligers gebruiken?
“Toevallig hebben we net iemand nodig voor de donderdag
middag, één keer in de twee weken. Voor in de winkel en het 
vullen van de zakken.” ❤

Tekst en foto: Leonie Valckx

I

Mariska Bouw: ‘Ik bak zelf heel 
graag brood’

Vrijwilliger in ’t zonnetje

Openingstijden winkel De Witte Molen
Dinsdag t/m vrijdag 13:30-17:00 uur, zaterdag 10:00-
14:00 uur. www.dewittemolen.eu
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igenlijk puur bij toeval rolt 
Baukje Slik een paar jaar geleden 
de serieuzere fotografie in. Met 

een eenvoudige camera en de iPhone 
maakt ze foto's. Aan een professionele 
camera waagt ze zich bewust nog 
niet. Ze vreest dat de techniek van het 
fotograferen dan dominant wordt. Haar 
focus ligt bij het zich openstellen voor 
vervallen objecten om die vervolgens 
te fotograferen. Het thema ‘verval’ is 
leidend in haar visuele zoektocht naar 
schoonheid. 

Expositieruimte
Ze had het wel eens over fotografe
ren gehad, maar de eerste stap nog 
niet gemaakt. Toen een vriendin haar 
meldde dat ze een expositieruimte 
had geregeld, was er geen weg meer 
terug. Vol goede moed stapte ze de 
wijde wereld in op zoek naar verval om 
dat te fotograferen. Fabrieksterreinen, 
bunkers, panden die werden gesloopt 
en nog veel meer plekken waar je artis
tiek verval zou kunnen tegenkomen; ze 
bezocht ze allemaal. 
     Die expositie kwam er en Baukje was 
voorgoed verkocht. Met het pensioen 
in zicht had ze zich een nieuwe hobby 
toegeëigend. Met het fototoestel in de 
hand leert ze zichzelf op een andere 
manier kennen. Waar in haar werk 
(procesbegeleider in de gehandicap
tenzorg) structuur haar houvast was, 
laat ze in haar fotografie chaos en het 
vrijblijvende toe. 

Pensioen
Het doembeeld van een op de bank 
ingedutte pensionado verdween als 
sneeuw voor de zon toen ze ging 
fotograferen. Met een fototoestel in 
de hand was er geen roestige contai
ner meer veilig voor Baukje. Plekken 
waarvan ze voorheen zelf niet eens 
overwogen had om die te bezoeken, 
bleken fascinerende werelden te zijn, 
die haar op een onweerstaanbare ma
nier aantrekken.

     Samen met haar man Nico besteedt 
ze haar twee maandelijkse vrije reis
dag aan het bezoeken van vervallen 
locaties, zoals onlangs de haven van 
Stellendam. Daar scheiden hun wegen 
dan even. Nico gaat vogels spotten 
en Baukje gaat op zoek naar roest en 
verval.
     Wie op Baukjes website belandt, ziet 
abstracte foto's van details van verval
len voorwerpen, zoals containers, 
graffiti, deuren en hekken. Als je niet 

beter wist, zou je haast zweren dat het 
schilderijen zijn. ❤

Tekst: Arnoud de Graaff. Foto's: 
Baukje Slik

In roest en verval schuilt grote 
schoonheid, vindt Baukje Slik

 Kunst in de wijk

E

Voor meer informatie 
www.baukjeslikfotografie.exto.nl, 
Facebook: Baukje Slik fotografie en 
Instagram: @baukjeslikfotografie 

in stadsdeel nijmegen-Midden wonen en werken kunstenaars 

van divers pluimage. in de serie 'kunst in de wijk' zoekt Hart van 

Nijmegen ze op en vraagt ze waarmee ze bezig zijn en wat hun 

drijft. deze keer aandacht voor fotografe baukje Slik.

'Met een 
foto toestel in de 

hand was er geen 
roestige container 

meer veilig voor 
baukje' 
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als de liefde voorbij is en partners besluiten uit 
elkaar te gaan, of er bestaat onenigheid over de ver-
deling van een erfenis, dan liggen verstoorde ver-
houdingen al gauw op de loer. de bijstand door een 
professional is dan nodig. Ook wanneer partners en 
familie zelf een acceptabele oplossing vinden, maar 
niet de benodigde juridische kennis in huis hebben, 
is deskundige hulp vereist.

Die hulp biedt het jonge Nijmeegse advocatenkantoor Grip 
Advocaten. MarkJan Germs en Roy van Niftrik zijn gespeciali
seerd in het familie en erfrecht en besloten een jaar geleden 
hun eigen kantoor te starten aan de Oranjesingel in Nijmegen. 

“We willen toegankelijk zijn en vooral dicht bij de mensen 
staan. Mensen door moeilijke situaties heen helpen, met raad 
en daad terzijde staan, dat is wat ik doe. In mijn rol als advo
caat zie ik mijzelf ook als coach,” zegt MarkJan Germs. “Men
sen die middenin een echtscheiding zitten, kunnen door een 
diep dal gaan. Vragen zich wanhopig af: ‘Hoe moet ik verder, 
hoe komen we hieruit?’ De oplossingen zijn telkens persoon
lijk; het gaat altijd om maatwerk. Ontzorgen en partijen weer 
over de bergen heen laten kijken, dat is mijn streven.” 

Roy van Niftrik vult aan: “Mensen de ruimte bieden om hun 
verhaal te vertellen, zonder zelf gelijk op het puntje van je 
stoel te zitten en te zeggen: zo gaan we het doen. Tegelijkertijd 
houden we scherp de belangen van onze cliënten in het oog. 
We staan een oplossing in der minne altijd voor, maar pappen 

en nathouden doen we niet. Als we er niet uitkomen, stappen 
we naar de rechter.” 

Niet alleen is Grip Advocaten gespecialiseerd in familie en 
erfrecht, ook het aansprakelijkheidsrecht, en dan met name 
letselschadezaken, behoort tot de expertise van het kantoor. 
“Dat zijn veelal ingrijpende kwesties waar meerdere partijen 
bij betrokken zijn,” zegt Roy van Niftrik. “Mensen die daarmee 
te maken krijgen zijn over het algemeen overdonderd en 
overzien op dat moment niet waar hun belangen liggen.” Om 
die belangen goed in kaart te krijgen en van begin tot eind te 
behartigen, werkt het kantoor samen met een senior letsel
schadeexpert en gerenommeerde medisch adviseurs. Neemt 
u voor GRIP op uw zaak vrijblijvend contact met ons op. 

Tekst: Ronald Spaak. Foto’s: Grip Advocaten

Grip Advocaten 
Oranjesingel 2 - 6511 NS Nijmegen - 024-220 0101/ 
06-26478124 - gripadvocaten.nl

Mark-Jan Germs (links) en Roy van Niftrik, de partners van Grip Advocaten Fotografie Marc Boland
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iedere dag is er wel iets te doen in de wijk. Maar 
wat allemaal? en wie tref je daar? Verslaggever 
tefke van dijk en fotograaf Vincent Moll zoeken 
het uit.

egonnen als een brei en haakclub, naar het idee van de 
populaire breicafés enkele jaren terug, is het nu een open 
inloop waarbij iedereen zelf mag weten wat ze doen. Van 

de zeven dames – ‘de harde kern’ – zijn er dan ook twee bezig 
met iets heel anders dan breien of haken. Ze doen aan ‘diamond 
painting’, een beetje ‘iedereen kan schilderen’ maar dan met klei
ne glinstersteentjes in plaats van verf. “De meesten komen een 
uurtje om wat te doen en bij te kletsen,” vertelt initiatiefnemer en 
organisator Beppie Wesselkamp (61). “Mensen hebben behoefte 
om elkaar te ontmoeten. Ze kijken er altijd naar uit.” Met de crea
tieve groep op woensdag maakt Wesselkamp allemaal hetzelfde. 
     Trots laat ze op haar telefoon foto’s zien van enkele werk
stukken: van geverfde pompoenen tot hobbelpaardjes en een 
rijkelijk versierde taartbakvorm. “Vroeger hebben we veel gedaan 
met fietsbanden. Het was soms moeilijk om aan voldoende ma
teriaal te komen. Probeer maar eens voor veertien man hetzelfde 
ding te regelen bij de Action. Ik moest soms langs verschillende 
winkels of sparen tot ik voor iedereen iets had.” Creatief bezig zijn 
zat er bij haar al vroeg in, al was het altijd als hobby. “Als kind was 
ik al hartpatiënt dus ik moest iets anders bedenken dan sporten. 
Ik ben opgeleid voor coupeuse en couture maar werkte jaren

lang bij Tompion aan de Willemsweg. Geboren en getogen in het 
Willemskwartier. Net als de dames hier, die komen ook allemaal 
uit de wijk.”  ❤

atuurlijk denk je bij deze foto ‘schoolplein’, ‘kinderen’ 
en ‘verloren speelgoed’. Maar hier is meer aan de 
hand. Het was Freek. Freek is een minimensje en hij 

wil graag de nieuwe Max Verstappen worden, wel op zijn 
formaat natuurlijk. Hij oefent stiekem op het schoolplein, als 
er niemand is. (Net als een boel pubers in de buurt het inpar
keren oefenen met hun ouders op lege schoolpleinen). 
     Maar doordat iemand een sigarettenpeuk op straat heeft 
gegooid, vloog hij uit de bocht. Het was een heftige crash, 
ruiten eruit, autootje total loss. Maar gelukkig kwam Freek 
met de schrik vrij. Gelukkig zelfs geen miniwiplashje. En nu 
maar hopen dat Freek nóg een keer geluk heeft, schoolplei
nen genoeg in de buurt. Hij vindt vast een nieuwe bolide. 
     Dus is je kind zijn autootje op straat verloren en loop je 
te zoeken, zonder hem terug te vinden? Bedankt namens 
Freek! ❤

Tekst en foto: Sabine Terheggen

#wattedoen

Een keer aanhaken? 
Loop eens binnen op dinsdagavond in Voorzieningen-
hart ‘t Hert (Thijmstraat 40) van 19:30 tot 22:00 uur.

Jutten in het ❤

B

N

Brei- en haakclub
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 GRATIS INLOOPSPREEKUUR 
SPORTBLESSURES 

Elke maandag van 17.00-17.30 uur 
 

 
Voor informatie zie T, E, W. 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
T:   024 – 833 00 22      
E:   fysiotherapie@fysiotherapiehazenkamp.nl 
W:  www.fysiotherapiehazenkamp.nl 
 

	

nieuwe en gebruikte fietsen, reparatie-renovatie-restauratie 

Willemsweg 98   024-3558854   www.williewillemsefietsen.nl 

DE OPSTAP

Open Dag2 sept. 201812.00-15.00 uurde Ark van Oost Cipresstraat 154Nijmegen

DOCENTEN 
GEZOCHT!

www.deopstap-nijmegen.nl

GOEDE en BETAALBARE cursussen altijd in de BUURT
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Straatnamen verklaard

Busserweg
De Busserweg, eerder  de Heuvelweg, is vernoemd naar 
Gerardus Martinus Busser (18801950). Hij was wethouder in 
Nijmegen van 1919 tot 1939. Ondanks dat het niet gebruike
lijk was om een weg naar een persoon te vernoemen die nog 
in leven was, werd de Heuvelweg in 1940, op verzoek van 
de R.K. Werkliedenvereeniging, omgedoopt tot  Wethouder 

G.M. Busserweg. In 
1950 werd de naam 
gewijzigd in Bus
serweg. Busser was 
lid van de Roomsch 
Katholieke Staats
partij (RKSP) en de 
Katholieke Volks
partij (KVP).

Steinweglaan
Joseph Anton Hubert Steinweg (1876 –1973), burgemeester 
van Nijmegen (19291942). Zijn installatie als burgemeester 
is op beeld te zien bij de Stichting Nijmegen Blijft in Beeld. 
De werkverschaffingsprojecten Goffertpark, stadion en 
openluchttheater, kwamen tijdens de ambtsperiode van 
Steinweg tot stand. Toen in 1930 werd gevierd dat Nijmegen 
700 jaar stadsrecht had, kwam er een gedenkbord met op de 
achterzijde de handtekening van burgemeester Steinweg. 
De borden werden door Nijmeegse studenten verkocht ten 
behoeve van goede doelen. Steinweg trad af onder druk van 
de Duitse bezetter. ❤

Tekst: Leonie Valckx

Twee bestuurders in het Goffertpark

Gedenkbord 700 jaar stadsrecht  Nijmegen 1230-1930                  

De Busserweg 
loopt langs het 
Goffertstadion

Bronnen: Rob Essers (www.gaypnt.demon.nl/straatnamen), www.noviomagus.nl en Biografisch Portaal van Nederland 

na twee eerdere succesvolle edities organi-
seert de Houtwerf ook dit jaar een open dag. 
ditmaal is ‘Zwerf op de Werf’ gepland op zon-
dag 9 september, van 13:00 tot 18:00 uur. kom 
kijken, luisteren, proeven en vertoeven aan de 
Hatertseweg 23. 

unstenaar Laurien Renckens en ondernemer Alwin 
Willems kochten de Houtwerf zo’n tien jaar geleden, 
aanvankelijk als bedrijfspand. Gaandeweg ontstond het 

idee er een plek van te maken waar mensen zich laten inspireren 
en kunnen leren van elkaar. Inmiddels is er het goedlopende 
restaurant Helden, dat werkt met jongeren die een nieuwe kans 
verdienen. Daarnaast is er het Leermeesterlab voor studenten 
van de HAN, een winkel met authentiek Amerikaans denim en 
stoere barbecues met bijbehorende workshops, een showroom 
shop met Japanse lifestyle producten, het biologische Bakkers
café en werkruimtes voor kunstenaars en grafisch ontwerpers. 
Renckens en Willems zitten nog dagelijks om de tafel met men
sen die ideeën hebben voor de Houtwerf, die volop in ontwik
keling is. 

Open Dag
Tijdens de open dag laat de Houtwerf zien wat ze te bieden 
heeft. De deelnemers van de Houtwerf houden open huis en 
presenteren zich samen met nieuwe inspirerende gasten. Je 
kunt rondneuzen op het binnen en buitenterrein en meedoen 
aan verrassende workshops en rondleidingen. Maak kennis met 
de vaste én gastdeelnemers van de Houtwerf: een interessante 
kruisbestuiving tussen horeca, designers, kunstenaars, studen
ten van de HAN en creatieve producten die met aandacht en 
zorg gemaakt zijn.  ❤

9 september cultuur snuiven op de Houtwerf

K
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Fysiotherapie Sint Anna
Medisch Centrum Sint Anna

Sint Annastraat 180
6525 GW Nijmegen
Tel: 024 -3505892

www.fysiotherapiesintanna.nl

Theunissen   Fysiotherapeuten
Groenestraat 217 Y
6531 HH  Nijmegen

tel: 024-3550386
www.theunissen-fysiotherapeuten.nl

Fysiotherapie de Go�ert
Dobbelmannweg 118

6531 KZ Nijmegen
tel: 024-3552268

www.fysiotherapiedego�ert.nl

In samenwerking met
Avalon Fitcentre      St. Hubertusstraat 2      6531 LB Nijmegen

tel: 024-6635173

Fysiotherapie
Sint  Anna

S a m e n w e r k e n d e  F y s i o t h e r a p e u t e n
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Wijkraad Hazenkamp wil graag in 'positief 
overleg' met ontwikkelaar Plegt-Vos om sa-
men te kijken naar de plannen en detailinvul-
ling van de bouw van de nieuwe albert Heijn 
op het voormalige Smit draad-terrein aan de 
groenestraat. dat blijkt uit een begin mei ver-
stuurd schrijven van de wijkraad aan Plegt-
Vos. Maar de ontwikkelaar vindt zo'n gesprek 
op dit moment niet direct nodig. 

amens de wijkraad begint de ondertekenaar van de 
brief, Paul Oliemans, met de mededeling dat de wijk
raad de onherroepelijke  uitspraak van de Raad van 

State betreurt. Tegelijkertijd realiseert de wijkraad zich dat dit 
het eindstadium van de bezwarenprocedure is. 

Met de buurt 
Oliemans (zelf woonachtig aan de Wezenlaan en bij het ter 
perse gaan van dit nummer overigens geen lid meer van de 
wijkraad) vervolgt: "Uit eerder overleg met en op de voor
lichtingsavonden van PlegtVos hebben we begrepen dat u 
graag met de buurt tot een goed eindresultaat wilt komen. De 
wijkraad is van mening dat het in het belang is van de wijk dat 
de Albert Heijn die er komt zoveel mogelijk ontwikkeld wordt 

in samenspraak met en gedragen wordt door de wijken en de 
omwonenden. Daarnaast zou zij ook graag vanaf het begin 
bij het proces van de sanering betrokken willen worden. De 
wijkraad ziet hierin een gezamenlijk doel en zou graag met u 
in positief overleg willen treden om samen te kijken naar de 
plannen en de detailinvulling ervan."  

Na de vakantie verder 
In een reactie zegt Henkjan Jongbloed van PlegtVos geen heil 
te zien in een apart voorgesprek met de wijkraad Hazenkamp. 
"Wij hebben de afgelopen negen jaar voortdurend overleg 
gehad met vele omwonenden en ook met de wijkraad. De 
planvorming nu is definitiefen kan geen onderwerp meer zijn 
van gesprek (...) Na de aanstaande vakantieperiode geven 
wij verder inhoud aan onze afspraken middels een infoavond 
waarop wij de conceptinrichting van het terrein en de 
planning, inclusief sanering, zullen bespreken."
     Daarnaast is het een publiek geheim dat Jongbloed altijd 
vraagtekens heeft gezet bij het draagvlak van de wijkraad in 
de wijk zelf. Mede daarom wenst hij hij de wijkraad dan ook 
geen voorkeursbehandeling te geven. Voor genoemde info
avond zal PlegtVos nog wel met de bewoners van een aantal 
huizen aan de Groenestraat in gesprek gaan, omdat vooral die 
direct te maken krijgen met al het extra werkverkeer. ❤

Tekst: Roeland Loosen Foto: Vincent Moll

Ontwikkelaar gaat niet in op 
 uitnodiging wijkraad Hazenkamp 

N

Een deel van het braakliggende terrein aan de Groenestraat waarop straks een nieuwe Albert Heijn zal verrijzen
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Commerciële ondernemingen kunnen op een goedkope manier de 18.000 inwoners van NijmegenMidden bereiken. Voor € 15, kopen 
zij een Bedrijfshartje in dit blad. Een Bedrijfshartje bevalt maximaal 50 woorden. Mail de tekst naar bedrijfshartjes@hartvannijmegen.nu. 
Maak € 15, over op NL62 INGB 0005672046, t.n.v. Stichting Hazenkamp en St. Anna, onder vermelding van Bedrijfshartje. De Bedrijfshart
jes voor de volgende Hart van Nijmegen (22 en 23 september 2018), moeten uiterlijk 31 augustus binnen zijn. Hetzelfde geldt voor de € 15.

Bedrijfshartjes

GARAGEBOXEN te huur aan de Groenestr., Vossenlaan /  

Oude  Molenweg, Hatertseweg, S.de Bruïneweg, Bankastr. en Malvert. 

Ook voor verhuur kleine bedrijfsruimtes. Voor informatie kijk op:  
www.garagebox-nijmegen.nl

SONJA SOMON PEDICURE voor een fijne voetverzorging bij u aan 

huis. Tel: 06 206 874 66.

PIANO STEMMEN? Bel of mail naar: Philestein: 06 439 224 58,  
phile.vorstermans@gmail.com.  Tarief pianostemmen: € 71  

(inclusief voorrijkosten). Meer informatie, zie www.philestein.nl

GEDIPLOMEERD COUPEUSE ‘Samira’ biedt zich aan voor kleding  

(ver)maken, reparatie, gordijnen. Voor 65+ kom ik aan huis. 

 Watertorstraat 24, 6533 PV Nijmegen, tel: 024 355 64 00,  
06 418 003 80. Email: s.shaba@hotmail.com

NEDERLANDSE LES,  privé of kleine groepen. Voor expats en alle 

 anderen die hun Nederlands willen verbeteren. Bevoegd docent, 

20 jaar ervaring. Dutch lessons. Private or in small groups.  

All levels. Competent teacher, twenty years of experience.  

M. Luijten 06 402 288 42, www.cursusnederlands.net  

Laat u niet de kans ontglippen om de ‘trots 
op de Wijkdag’ in het Willemskwartier nog 
één keer te bezoeken. Want die is er voor 
de laatste keer op zondag 1 juli, precies het 
weekeinde waarin Hart van Nijmegen op de 
deurmat valt. 

n het vorige nummer nog een enthousiaste aankondi
ging en nu de sobere mededeling dat de organisatie 
ermee stopt na deze keer. De wijkraad Willemskwartier 

heeft het veertien keer georganiseerd, vijftien is een mooier 
getal maar het werd te veel van het goede. Dus grijp de 
kans om nog een keer of vijf de Willemsweg van Tollens
straat tot Thijmstraat op en neer te flaneren, alle kraampjes 
telkens opnieuw te bekijken, bekenden en oude bekenden 
tegen het lijf te lopen, de laatste nieuwtjes uit te wisselen, 
de dieren in de dierenweide te aaien en de kleintjes te zien 
zweven. 
     Als er anderen zijn die het organiseren van de 'Trots op 
de Wijkdag’ willen overnemen, kunnen zij contact opnemen 
met de wijkraad Willemskwartier via willemskwartiernijme-
gen@gmail.com ❤

Tekst en foto: wijkraad Willemskwartier

Zondag 1 juli: de laatste ‘Trots op de Wijkdag’

I
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GRATIS VAKANTIEBIEB DOWNLOADEN. Deze zomer kan ieder
een met tablet of smartphone gebruikmaken van de Vakantie
Bieb, een zomercadeautje (1 juli tot 31 aug.) van de Bibliotheek 
Gelderland Zuid voor leden én nietleden. Een app met meer dan 
60 ebooks voor het hele gezin. Kijk op www.vakantiebieb.nl 
voor meer informatie. 
 
ZOMERCOLLEGES BIBLIOTHEEK MUNTWEG over de wonderen 
van het menselijk lichaam. Jorian Leerling, derdejaarsstudent 
Geneeskunde, verzorgt twee colleges op 15 en 22 aug. van 
10:0012:00 uur in Bibliotheek Muntweg. 15 aug: Het (over)leven 
van onze organen. 22 aug: Het bewegen van ons lichaam.  
Kaartjes à € 5, verkrijgbaar in de bibliotheek of via  
www.obgz.nl/zomercolleges 

BRIDGECLUB PASSAGE PASSÉ ZOEKT NIEUWE LEDEN.  
De bridgeclub speelt elke dinsdagavond vanaf half acht in 
clubverband. In de zomermaanden is er vrij bridge. Nietleden 
zijn welkom. Kom eens een avond meespelen in het Bridgehuis, 
Dobbelmannweg 148. www.nbbclubsites.nl/club/15031.  
Secretaris  024 677 01 01 of v.wels@chello.nl

STICHTING HORTUS-NIJMEGEN zoekt voor de Theetuin  naar 
de volgende vaste planten: walsteinia, vinca major, schaduw
planten, geraniums, ligularia dentata othello. Graag mailen naar 
contact@hortus-nijmegen.nl 

IBO-NEDERLAND ZOEKT VRIJWILLIGERS die zich deze zomer 
twee weken willen inzetten voor een project in het buitenland. 
De projecten zijn kleinschalig, duurzaam en hebben de inzet van 
vrijwilligers nodig voor een concrete klus of tijdelijke onder
steuning. Kortom, wij zoeken reislustige ‘handjes’. Kijk voor meer 
informatie op www.ibo-nederland.org

RONDLEIDING DOOR DE GOFFERT met gids Gijs Hoogen
boom. Geniet van een rondleiding door het enige nog be
staande volkspark in Nederland. Centraal staan de geschiedenis 
en verhalen over bijvoorbeeld de 'bloedkuul', de Patersweide en 
de theeschenkerij. Geen natuur. Datum: vrijdag 3 augustus van 
14:0016:00 uur. Start bij bibliotheek Muntweg. Deelname gratis.

ZENMEDITATIE elke 1e maandag van de maand. Vooraf aanmel
den is niet noodzakelijk, wel prettig. Start: maandag 3 sept. 20:00 
21:30 uur. Voorzieningenhart 't Hert, Thijmstraat 40. Bij voldoen
de (7) belangstelling start in het najaar een zevental wekelijkse 
Zenoriëntatieavonden. Kosten: vrijwillige bijdrage. Begeleiding 
en info: W. Robben. Email robbenwacm@gmail.com

ZOMERROOSTER BIJ BUURTRESTAURANT VAN TUIN TOT 
BORD. Gek op lekker, gezond eten en leuke ontmoetingen met 
mensen uit de buurt? Van Tuin Tot Bord serveert groenten uit 
eigen buurt vers op het bord! Voor slechts € 6,50 is er al een 
heerlijk driegangenmenu. Kijk voor het aangepaste zomerrooster 
op de website www.vantuintotbord.nl 

Bewoners van NijmegenMidden die versterking zoeken van bijvoorbeeld hun koor, gym of leesclub, kunnen een Hartje plaatsen 
in dit blad. Ook mensen die gratis hulp zoeken of aanbieden, iets te koop hebben of juist zoeken, kunnen een Hartje plaatsen. Een 
Hartje is een bericht van maximaal 50 woorden. Er zijn geen kosten aan verbonden. Mail de tekst naar hartjes@hartvannijmegen.nu. 
De Hartjes voor de volgende Hart van Nijmegen (22 en 23 september 2018), moeten uiterlijk 31 augustus binnen zijn.

Hartjes

Directe schade-afhandeling 
met uw verzekeraar!

Bel 024 - 323 10 10 
Dag en nacht!

Ruit herstellen? Seuren bellen!

Kijk ook op www.seuren.nl

seuren
24-uur s  g la s se r v i c e
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niks zo Hollands als een bordje erwtensoep, 
maar met temperaturen van dertig graden ver-
dient dit wintergerecht een zomerse update. 

rwtensoep mag dan in de winter gegeten worden. 
Op dit moment oogsten we bij Van Tuin tot Bord de 
doperwtjes vers van de struik. En een verse erwt, dat is 

andere koek; die smaakt als een fris briesje op een zomerse 
dag: licht en lekker zoet. Combineer dat met wat andere lek
kere zomersmaken en je hebt een heerlijke verse soep.
     Voor vier porties heb je nodig: een beetje olie, twee middel
grote uien, vier teentjes knoflook, een beetje zout, 500 gram 
erwtjes (vers of uit de diepvries), een bosje peterselie, één 
liter groentebouillon, de schil van één citroen en één eetlepel 
citroensap.                                                                                                                            
     Snij en pers de ui en de knoflook. Fruit de uitjes met wat olie 
en laat ze een aantal minuten fruiten, voeg de knoflook toe en 
roer even door. Voeg een liter bouillon toe, dan de erwtjes, 
breng even licht aan de kook en zet het gas uit. Voeg de 
peterselie toe en wacht tot die iets zachter is geworden. Doe 
de soep in de blender of pureer met de staafmixer. Voeg de 
citroenschil, sap en olijfolie toe en breng op smaak met zout 
en peper. Eet deze soep warm of koud, allebei is lekker! ❤

Tekst en beeld: Van Tuin tot Bord

p 18 augustus begint Maarten 
van der Weijden, Olympisch 
en wereldkampioen openwa

terzemmen,  aan de elfstedenzwem
tocht. Rob Marrevee uit de Hazen
kamp zwemt een stuk met hem mee. 
Hij hoopt daarmee duizend euro op 
te halen. Het geld is bestemd voor 
onderzoek naar de genezing van 
kanker. 
     De bijna tweehonderd kilometer 
lange tocht voert langs elf Friese 
steden. Van der Weijden gaat er 
waarschijnlijk drie dagen over doen. 
Als hij slaap nodig heeft, pakt hij die 
gedurende een half uurtje op een 
luchtbedje op het water.  
     Rob zwemt mee uit bewondering voor Maarten die genas 
van acute lymfatische leukemie. Bovendien steunt hij Maar

ten omdat hij zelf ook lange 
tijd ziek is geweest en iedereen 
het geluk van gezondheid 
gunt.
     Maar eerst moet er getraind 
worden, want Rob is geen 
grote zwemmer. Zijn oudste 
zoon, die al jaren waterpolo 
speelt, heeft Rob de borst
crawl geleerd. Je kunt Rob 
nu regelmatig spotten in het 
Goffertbad waar hij oefent op 
zijn techniek en de nodige 
baantjes trekt. Ook traint hij in 
de Spiegelwaal om te wennen 
aan het buitenwater. 

Rob steunen kan via www.11stedenzwemtocht.nl. Ga naar 
‘deelnemers’ en vul zijn naam in. ❤

O

Vier de zomer! Met erwtensoep

Van tuin tot bord

E

Voor meer informatie over 
Van Tuin tot Bord: 

www.vantuintotbord.nl of volg 
Van Tuin tot Bord op  Facebook.  

Zwemmen voor het goede doel
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Op	zoek	naar	zinvol	en	inspirerend	vrijwilligerswerk?	

Word	dan	vrijwilliger	bij	School’s	Cool	Nijmegen		
en	begeleid	een	scholier	in	het	Voortgezet	Onderwijs!	

Voor	meer	informatie:	

www.schoolscoolnijmegen.nl	/	info@schoolscoolnijmegen.nl		
of	kom	naar	één	van	onze	infobijeenkomsten		

dinsdag	27	maart	of	24	april	

	

Onderzoek naar agressie in het brein
Gezocht: Mannen tussen 18 - 45 jaar die als gezonde 
controlegroep mee willen werken aan hersenonderzoek 
naar de mogelijke oorzaken van agressie in psychiatrische 
pa�ënten. Minimaal €74 te verdienen. 
Geïnteresseerd? Neem dan contact op met het 
Donders Centrum voor Cogni�eve Neuroimaging Nijmegen. 
Dan krijgt u een meer uitgebreide brochure met informa�e
en extra uitleg. 
Deborah Peeters, junior onderzoeker 
(Deborah.Peeters@radboudumc.nl, 06.55999686)

INTERIEURADVIES 

kijk op www.duo-interieur.nl of mail info@duo-interieur.nl

Schakel ons in voor  frisse 
en haalbare interieur-ideeën.
                        Bel:   ---- ----

EMMA APOTHEEK 

U bent van harte welkom bij Emma Apotheek (maandag t/m vrijdag van 8.30 tot 17.30 uur) of bij 
 Apotheek Servicepunt Medisch Centrum Sint Anna, St. Annastraat 178, 6525GW Nijmegen  
(maandag t/m vrijdag van 16.00 tot 17.30 uur). 

Herhaalrecepten aangevraagd vóór 11 uur ’s ochtends, kunnen de volgende werkdag worden opgehaald. 
Geeft u alstublieft aan bij welke locatie het op wilt halen.

Voor verdere informatie verwijzen wij u naar onze website.

Groenestraat 209A, 
6531 HG Nijmegen
Telefoon:024-3557006
www.emma-apotheek.nl

HKZ gecertificeerd



PER 11 JUNI ZIJN WIJ GEOPEND OP ONZE NIEUWE LOCATIE
MERCURIUSSTRAAT 5 NIJMEGEN

Ma              11:00 - 17:30
Di t/m Vr    09:30 - 17:30
Za                 09:30 - 17:00

Mercuriusstraat 5 
6541 BM Nijmegen
024-3554455

GRATIS BEZORGSERVICE
Voor klanten in Nijmegen vanaf €25,00

CONTACTOPENINGSTIJDEN

info@elektrolite.nl    www.elektrolite.nl  

WIJ ZIJN VERHUISD
ElektroLite ElektroLite

Van 5 t/m 8 september staat de Hortus Nijmegen in het teken van   

HART VOOR DE AARDE:  
Duurzaamheid in de praktijk.  

Diverse bevlogen mensen uit Nijmegen en omstreken vertellen over de  
manier waarop zij dat vormgeven, in presentaties.  
Daarnaast worden er workshops gegeven om zelf meer tools te krijgen.  Onder de gastsprekers zijn Wouter van Eck, voorzitter 

van de Stichting Voedselbosbouw Nederland en  
oprichter van Voedselbos Ketelbroek in Groesbeek; 
Tim Simons, bewoner van het 1e uur en medeoprichter 
van De  Nijmeegse StadsNomaden, een leefgemeen-
schap die duurzaamheid op alle fronten vormgeeft;  
Nila Patty, Nijmeegse 24 jarige medische biologie  
  studente, die al ruim een jaar lang afvalvrij leeft     
  (Engelstalig); Caroline Ligtenberg, over de keuzes naar    
   zelfvoorzienend leven.  
  Er zullen ook workshops gegeven worden, o.a. Ruud 
Klep, oprichter van Versfabriek, over het kweken van 
oesterzwammen op koffiedrab, en door Nila Patty: zelf 
tandpasta maken van natuurlijke materialen.   

Kunstenaars, muzikanten en andere projecten leveren een bijdrage  aan het evenement.  
Voor up-to-date informatie en aanmelding zie de website: www.hortus-nijmegen.nl 

 

Botanische Tuin en Theetuin in Park Brakkenstein  


